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Föredragningslista årsmöte Ingelstad IK 2025-01-28 

 

1.  Årsmötets öppnade 

2. Godkännande av föredragningslista 

3. Fråga om årsmötets behöriga utlysande 

4. Val av ordförande för mötet 

5. Val av sekreterare för mötet 

6. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare 

7. Fastställande av röstlängd 

8. Föregående årsmötesprotokoll föredrages 

9. Styrelsens verksamhetsberättelse och kassörens ekonomiska tablå föredrages 

10. Revisorernas berättelse föredrages 

11. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

12. Val av ordförande 2025 

13. Val av 2 styrelseledamöter på 2 år 

14. Val av 3 styrelseledamöter på 1 år 

15. Val av sammankallande för idrottsplatssektionen 

16. Val av ordförande för fotbollssektionen 

17. Val av ordförande och stabsmedlemmar för ungdomssektionen 

18. Val av ordförande för motionssektionen 

19. Val av ledamöter för racketsektionen (padel) 

20. Val av 2 revisorer på 1 år 

21. Val av 2 revisorssuppleanter på 1 år 

22. Val av kioskansvarig på 1 år 

23. Val av 1 arkivansvarig och 1 webbansvarig på 1 år 

24. Val av sponsorsansvarig på 1 år 

25. Val av valberedning 3 personer på 1 år, varav en som ordförande 

26. Medlemsavgift för 2025 

27. Styrelsens verksamhetsplan samt budget för kommande verksamhetsår 

28. Revision av stadgar 

29. Motioner 

Motion 1 

Med anledning av den startade bordtennisverksamheten föreslås härmed Ingelstad IK att 

ansöka om att bli medlem i Svenska Bordtennisförbundet. Detta dels för att kunna få 

verksamhetsstöd men också för att på sikt kunna delta i tävlingar. 

Motion 2 

Med anledning av Motion 1 föreslås Ingelstad IK att revidera 7 kap §1 av sina stadgar från: 

Föreningen ska för sin idrottsliga verksamhet ha följande sektioner: 

 



 

• Seniorfotboll 

• Ungdomsfotboll 

• Idrottsplats 

• Racketsport 

• Motion 

               Till följande: 

▪ Seniorfotboll 

▪ Ungdomsfotboll 

▪ Idrottsplats 

▪ Racketsport 

▪ Motion 

▪ Bordtennis 

 

30. Mötet avslutas 

 

Protokoll Årsmöte Ingelstad IK 2024-01-24 

  1. Årsmötets öppnande 

2. Godkännande av föredragningslista 

Dagordningen för årsmötet godkännes 

3. Fråga om årsmötets behöriga utlysande 

Mötet har utlysts på hemsidan. i sociala medier, på Näckrosen samt på ICA 

Supermarket lngelstad 

4. Val av ordförande för mötet 

Mötet väljer Sigurd Johansson 

5. Val av sekreterare för mötet 

Mötet väljer David Berglund 

6. Val av två justeringsmän„ tillika rösträknare 

Mötet väljer Thomas Gustavsson och Tomas Kristoffersson 

7. Fastställande av röstlängd. 

14 medlemmar deltar på mötet. 

8. Föregående årsmötesprotokoll föredrages. 

Protokollet godkänns 

9. Styrelsens verksamhetsberättelse och kassörens ekonomiska tablå 

föredrages 

Verksamhetsberättelsen godkänns 



 

10. Revisorernas berättelse föredrages 

Revisionsberättelsen godkänns 

11. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet 

12. Val av ordförande 2024 

Mötet väljer Johan Falkbrink 

13. Val av 2 styrelseledamöter på 2 år 

Mötet väljer David Berglund och Kristoffer Ekvall 

14. Val av 4 styrelsesuppleanter på 1 år 

Mötet väljer Sara Brakander, Lotta Andreasson, Joakim Hansson och Alex 

Lakaw. 

  15 Val av sammankallande för jdrottspJatssektionen 

Mötet väljer Tomas Kristoffersson 

16. Val av ordförande för fotbollssektionen 

Mötet väljer Kristoffer Ekvall 

17. Val av ordförande för ungdomssektionen 

Mötet väjer Joakim Hansson 

18. Val av ordförande för motionssektionen 

Mötet väljer Jonas Gustavsson 

19. Val av ledamöter för racketsektionen (Padel) 

Mötet väljer Johan Falkbrink 

20.Val av 2 revisorer på1 år 

Mötet väljer Sigurd Johansson och Gustav Karlsson 

21.Val av 2 revisorssuppleanter på 1 år 

Mötet väljer Göran Johansson och Jonny Björklund 

22.Val av kioskansvarig på 1 år. 

Mötet väljer Bernt Svensson 

23.Val av 1 arkivansvarig och 1 webbansvarig hemsida på 1 år 

Mötet väljer Lars Lundkvist och Johan Falkbrink 

24.Val av sponsoransvarig på 1 år 

Mötet väljer Lars Lundkvist 

25.Val av valberedning 3 personer på 1 år, varav en som ordförande. 

Mötet väljer Daniel Karlsson (ordförande), 0la Adriansson och Simon 

Ljungdahl 

26. Medlemsavgift för 2024 



 

Förslag från styrelsen om höjning av medlemsavgiften med 50 kronor och 

höjning av träningsavgiften med 100 kronor. Förslaget bifalles. 

27. Styrelsens verksamhetsp]an samt budget för kommande verksamhetsår 

överlåtes till nya styrelsen 

28. Revision av stadgar 

Punkten stryks enhälligt 

29. Motioner 

lnga motioner har inkommit 

 

 

 

30. Ordet fritt 

-Diskussion om priserna i kiosken. Det kommer inte göras några generella 

höjningar, men det ska ses över sa vi inte går minus på några varor. 

-100-årsjubileum 2024. I februari släpps llK-låten. Det blir en 100-årsfest i maj, 

llK-dagen 6/6, och en bankett i november. 

-Ansökan till Allmänna arvsfonden för konstgräsplanen är inskickad, plus bygglov. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2024. 

 

Ingelstad IK:s huvudstyrelse har under 2024 haft följande sammansättning: 

 

 

Ordförande: Johan Falkbrink Vice ordförande: Kristoffer 

Ekvall Kassör: Lars-Göran Lundqvist Sekreterare: David Berglund 

Ledamot: Stefan Holmgren Suppleant:Ola A, Marie S, Jimmy N,Marcus j,Henrik O 

Suppleant: Sara Brakander Suppleant: Charlotte Andreasson 

 

Styrelsen har haft elva protokollförda styrelsemöten. Styrelsen och klubbens ambition har varit att 

utifrån våra ekonomiska ramar skapa goda förutsättningar för idrottslig verksamhet, främst fotboll, 

Padel, Pingis, Gympa och Motion. 

Förutom strävan att nå sportsliga framgångar i serie- och cupmatcher försöker IIK skapa en god 

kamratanda. IIK hade vid årets slut ca 560 medlemmar. Vi ska aktivt arbeta för att möta 

framtidens behov av en idrottsförening, detta gör att vi välkomnar alla personer och deras 

synpunkter på hur IIK kan förbättra sin verksamhet ytterligare. 

Vi har haft 13 stycken seriespelande lag i föreningen och det känns otroligt roligt att det kommer 

stora kullar med barn på Ungdomssidan. 

Årsmötet hölls den 23 januari på Ingelvi och detta årsmöte var det stort deltagande med ca 25 

personer som besökte oss. På årsmötet noterades det att verksamhetens ekonomi är god och 

omsättningen är drygt 1,4 miljon kronor. Våra sponsorer har gett sitt fortsatta stöd under 

året.Övriga bidrag till kassan är självklart Växjö Kommun som alltid stötta oss samt vår fantastiska 

plansektion som ställer upp i vårt och tort. Ni är guld värda!!!! 

Herrarna har spelat i division 5 Södra denna säsong och där man gjorde ett fantastiskt jobb med 

många egna produkter, där man slutade sexa i tabellen på 29 poäng, samma som IFK Lammhult 

och Tingsryd United. Vi har även haft ett U-lag på herrsidan som kom tvåa i sin serie. Niclas 

Magnusson lämnar över tränar jobbet till Sacha Cakir som blir ny huvudtränare i föreningen, varmt 

välkommen till dom röda och blå.! 

Damerna deltog med ett lag i seriespel i division 4, där det slutade med en sjunde plats denna 

säsong. Tränare för damlaget är Andreas Stensson som denna säsong har haft laget ihop med 

Peter Lundqvist och Anna Nilsson. Tyvärr var det bara en säsong för Peter Lundqvist så vi önskar 

han lycka till och hoppas få se honom mer i föreningen. 

 

Vi har haft mer än 101 hemmamatcher på Ingelvi samt fyra poolspel på ungdomssidan, detta har 

resulterat i bra försäljning i vår kioskverksamhet denna säsong. Vill passa på och tacka Bernt för 

den fantastiska insatsen i kiosken under många år men som nu valt att lämna över till Marie 



 

Sundberg som är ny kioskansvarig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledarträffen på Korrö. Även denna säsong körde vi enligt tradition och bjöd alla våra ledare till 

Korrö för att svetsas samman samt utveckla föreningen. En lyckad helg med många diskussioner 

och skratt. 

 

 

  

 

 

 



 

 

 

 

 

Fotbollsskolan. Årets upplaga av fotbollsskolan resulterade i 124 barn som var med och 

spelade/tränade fotboll under tre dagar. Ett fantastiskt jobb som våra ungdoms- och äldre ledare 

lägger ner under dessa dagar. Tillbaka var Ingelstad Gymnasiet med att leverera mat och det 

uppskattades väldigt mycket av våra ungdomar det märkte man. Alltid lika gott och trevligt och 

äta uppe på skolan. Även brandkåren var tillbaka på avslutningen och det uppskattades väldigt 

mycket. Drivande på fotbollsskolan var Sara Brakander F14. 

Småpatronerna. Inför denna säsong så startade ett gäng killar och tjejer en supporterklubb som 

kallar sig småpatronerna. Drivande i detta är min egenson Sixten Falkbrink och det är roligt att se 

alla dessa barn som match efter match står och sjunger, hoppar och slår på sin trumma för att 

heja på sitt lag även på bortaplan. På kvällarna så ritar han sina egna flaggor för att det ska likna 

som i Allsvenskan. 

 

  

Motionssektionen har bedrivit löpning och motionspass i idrottshallen. Samt har man kört 

rullskidor    inför vasaloppet som är under 2025. Vi har även en grupp som kör barngympa på 

Söndagar i gymnastikhallen vid Ingelstad gymnasiet. Lotta Wickell kör gympa på Torsdagar i lilla 

sporthallen uppe vi skolan  

Konstgräsprojekt gruppen. 

Det har hänt mycket denna säsongen och jag vet knappt vart jag ska börja.  Det började med 

Korrö våren 2023 där alla våra ledare fick spåna fritt vad dom önskade mest vart som skulle hända 

kring Ingelvi i framtiden. Man kom fram till samma slutsats i alla grupper att en konstgräsplan 

skulle vara ett otroligt lyft för Ingelstad och Ingelvi.  

Vi i styrelsen började direkt sedan spåna om det ens fanns möjlighet att kunna bygga ett så stort 

område som det krävs och om vi skulle bygga något annat när vi ändå skulle söka pengar av 

Allmänna arvsfonden. Det slutade med att vi skickade in en ansökan som direkt antogs av allmänna 

arvsfonden utan några bekymmer och som resulterade till 6 000 000 miljoner och nu kan projektet 

starta. Vi fick även positivt från RFU Sisu, Sparbanken Eken och Växjö Kommun.  

Det hade inte gått utan det fina samarbete som Ingelstad Skolan och Ingelstad IK har haft under 

väldigt många år. Nu ca 7 månader senare så har Ingelvi ökat från 3,4 hektar till 6,7 hektar område 



 

och nu äger vi även där paddelbanorna är och innebandy lånat yta av oss. Om några dagar kommer 

man börja schakta av området för att bygga en 10 meter hög vall runt området. Det är är Maskin o 

Mekan som fick jobbet hos oss med Ola Adriansson i spetsen. Fantastiskt är det enda jag kan skriva 

just nu mer får ni inför nästa Verksamhetsberättelse 2025. 

 

 

  

  



 

 

 

 

 

  

  

Säker och Trygg förening 

Under året har föreningen jobbat med att uppdatera vissa styrdokument i form av 

förväntansdokument, nolltolerans och policy för sociala medier. 

En komplett översyn över maskinsäkerheten på Ingelvi har även genomförts. 

 

 Racketsektionen. När det gäller Padelbanorna har användningen av dom sjunkit rejält, detta år 

har det kanske varit 30 tal bokningar och det är väldigt synd måste jag säga. Vi har även dragit 

igång med pingis i föreningen efter 20 års uppehåll. Det är ca 50 barn som nu börjat med pingisen 

och vi får väl se hur många som håller i den säsongen. 

  

IIK-bössans dragning skedde på Näckrosen den 29 november. Vi tackar för ert stöd samt gratulerar 



 

vinnarna. Hoppas kanske man kan få se lite nya ansikten nästa dragning på Näckrosen som är hösten 

2025.  

 

  

 

  

 

IIK Låten (Heja byn vi är röda och blå). Den 17 april var det dags och släppa vår egen låt 

som Oskar Fransson har skrivit och producerat under ett års tid. Det blev en succé och vartenda 

barn går runt och nynna på den. 

  

IIK Dagen 6:e Juni. Som vanligt så blir detta åter en succe och över 100 anmälningar till denna dag 

där barn och vuxna spelar tillsammans i olika matcher med slutspel. Vidingehem var på plats med sin 

hoppborg till dom mindre barnen som inte var med och spelade fotboll. Man serverade hamburgare 

och kiosken var öppen. Sara Brakander som är general för denna tillställning. 



 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

100 års jubileum. Den 25 maj var det dags för det efterlängtade 100 års jubileum för allmänheten 

vid ridhuset i Ingelstad. Det blev en fantastisk kväll med över 340 biljetter sålda. Perikles som 

gästade oss denna kväll var helt magiska ihop med vår egen hjälte och låtskrivare Oskar Fransson.  

Bara när man körde igång hit låten som hela bandet förknippas med ”Vart ska vi sova inatt” då 

trodde man taket skulle flyga upp till himmelen. 

 

 

 



 

 

 

  

 

 

       

  

100 års banketten. Lördagen den 9 november var det även dags för bankett för alla våra 

medlemmar som hölls nere på Näckrosen. Inbjudna denna kväll var Claes Moberg Smålands FF, 

Mikael Färdigh och Jessica Råhlin från Växjö Kommun var på plats för att gratulera föreningen på 



 

vår dag. Det hölls prisutdelning till alla ledare som varit aktiva i föreningen mer än 10 år samt 

dom som varit aktiva i mer än 25 år och uppåt. Ett stort tack till alla er!!  

 

  

  

 

   



 

Idrottsplatssektionen. Som vanligt har man gjort ett gediget arbete för att hålla planer och 

byggnader i bra skick. Under vinterhalvåret har man utfört div. monteringsarbete som inbringat ett 

välbehövligt tillskott i föreningskassan. Det är roligt att se alla dessa goa gubbar som alltid ställer 

upp i vårt och tort för föreningen.  

 

 

 

 

 

 

Julskyltningen 2024. Även denna säsong var 

Ingelstad Idrottsklubb på plats för att visa sitt 

intresse till årets upplaga av julskyltningen nere 

i Ingelstad centrum. Vi körde som vanligt det 

klassiska 50/50 lotteriet där Marie Karlsson blev 

vinner med sin lott nummer 73. Vi sålde även 

hamburgare till besökarna och det roliga med det 

var att många sa att det var det godaste dom 

ätit. Så ett stort tack till alla som ställde upp och deltog till denna trevliga afton. 

 

 

 



 

  

  

 

 



 

       

 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Som ni förstår är detta kanske det sjukaste året som varit i Ingelstad Idrottsklubbs 100 åriga historia 

när det gäller allt som denna fantastiska styrelse samt alla ledare och ungdomssektion har fått stå 

ut med under året som gått. Ett stort tack till alla i föreningen för det ni bidraget med under 2024. 

Ingen förening i världen kan överleva om man inte hade alla ideella krafter som alltid ställer upp i 

vårt och tort, där av viktigt att ännu mer ställer upp annars kommer det inte finnas kvar några 

föreningar i samhället till slut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Med vänliga hälsningar 



 

 

Ekonomisk tablå för Ingelstad IK räkenskapsåret 2024 

INKOMSTER  2024  2023 

Kassabehåll från 2023  1293702,8  1264639,6 

Medlemsavgifter  78400  57750 

Träningsavgifter  159000  120000 

Matchintäkter  43650  33860 

Bidrag  707359  704837,92 

Sponsring  148500  169000 

Insamlingar o dyl.  583217,99  338321,08 

Fotbollskola  77700  67700 

Padel  28059,80  45185,9 

     

Totalt summa kr  3119589,59  2801293,96 

 

UTGIFTER  2024  2023 

Fotbollsek.  333645,50  312158,49 

Idrottsplatssek.  668676,95  636635,11 

Ungdomssek.  237704,40  196081,35 

Motion – Racketsek.  12500,98  17409 

Inköp kiosken  71963  68926 

Avgifter, Skatt  79400,33  67321,01 

Fotbollskola  63234,60  74009 

Div. övrigt  433510,17  135051,20 

     

Totalt summa kr  1900635,93  1507591,16 

Kassabehåll till 2025  1218953,66  1293702,80 

  3119589,59  2801293,96 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

        

 

 

 

REVISIONSBERÄTTELSE 
 

Undertecknade av Ingelstad IK utsedda revisorer att granska dess räkenskaper för år 2024 , 

får efter fullgjort uppdrag avge följande berättelse. Räkenskaperna är förda noggrant och 

omsorgsfullt. Inkomster och utgifter har varit fullständigt verifierade. 

Bank Girot och konton har avstämts utan anmärkning. Då revisionen inte givit anledning till 

anmärkning föreslår vi att styrelsen och kassören beviljas ansvarsfrihet för den tid 

revisionen omfattar. 

 

 

 

 

 

 

 

Ingelstad 2025 01 08 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Ingelstad IK Herr  A och U-lag 2024. 

Säsongen 2024 ska summeras i sedvanlig ordning. Året till ära firade klubben 100 år som förening och 

förhoppningarna att göra en extra bra säsong för att fira det fanns absolut i herrtruppen. Som 

nedflyttade från division 4 finns samtidigt också alltid extra förväntan på att kunna vara med i striden 

om de finaste placeringarna i tabellen. Så blev tyvärr inte fallet när säsongen till slut var till ända, men 

det har ändå varit en säsong med många positiva aspekter. 

Initialt blev det trots nedflyttningen relativt lite spelartapp. Lagkapten Mattias Ekedahl valde att 

avsluta spelarkarriären efter fin tjänstgöring i den röda tröjan. Linus Johansson valde att satsa på 

innebandyn och pausade med det fotbollsspelandet. Utöver det lämnade André Chamoun, Mohamed 

Mohamed och Mahad Ibrahim för andra klubbar i närområdet. Senare under säsongen valde även Max 

Hagberg att lämna och tyvärr gjorde bakslag på skadefronten att Daniel Carlsson också valde att 

avsluta karriären efter extremt många fina säsonger i föreningen. 

Tappen i truppen täcktes av spännande nyförvärv inför säsongen. Från Växjö Norras P19-lag kom Carl 

Rundberg Lindholm och Neo Bergerfalk. William Nilsbeck anslöt från Torpa IF och Alexander Mazzeo 

från Växjö Norra Ungdomsförening. Även Sakariye Omar Saneey tillkom från Sandsbro AIK efter ett 

uppehåll med fotbollen. Senare under säsongen fick vi glädjen att välkomna tre innebandyspelare till 

laget som efter uppehåll från fotbollen ville börja spela igen. Dessa var Alfred Nilsson, Vilgot Nilsson 

och Rasmus Åberg. 

I ledarstaben fortsatt det vara kontinuitet. Niclas Magnusson gick in på sitt fjärde år som 

huvudtränare. Örjan Lilja blev mer uttalad assisterande tränare. Utöver det blev Magnus Bolmgren, 

Niklas Karlsson, Daniel Parsland och Lars-Göran Lundqvist kvar. Tyvärr meddelade både Fredrik 

Johansson och Tommy Johansson inför säsongen att inte ämnade vara kvar i staben, de har dock 

funnits till hands i U-laget under årets gång. 

Träningsmängden minskade något jämfört med året innan. Under försäsongen genomfördes 3 

träningspass på konstgräs samt fysträning på Ingelvi vid ett par tillfällen.  

Under säsong genomfördes 2 träningspass per vecka på Ingelvi.3 

 

 



 

Säsongen inleddes med tre träningsmatcher som alla slutade oavgjort. Först ett fint 1-1 resultat mot 

storsatsande Kosta, sedan 2-2 mot Vislanda IF och till sist 1-1 mot Wexiö FK. Dessa matcher följdes 

upp av tre matcher av tävlingskaraktär i Toyota Cup. Förlust 0-2 mot Åryd, 1-1 mot Wexiö FK efter en 

sen missad straff samt 4-0 mot Tolg räckte tyvärr bara till en tredjeplats i gruppen och cupspelet var 

därmed över. Försäsongen avslutades sedan mot division 4 motstånd då vi ställdes mot 

Lindås/Långasjö och Lessebo i de två sista träningsmatcherna. Förlust 2-3 mot Lindås efter att vi vänt 

0-2 till 2-2 och sedan en avslutande storförlust mot Lessebo med 1-5 där de var extremt kliniska. 

Vi hann under försäsongen även med att åka på ett kortare träningsläger till Helsingborg. Där 

genomfördes en träning på konstgräs och utöver det lades stort fokus på lagsammanhållning. 

Försäsongen hade inte bjudit på några sprudlande resultat, men vi hade samtidigt stundtals visat 

spelmässigt att vi hade mer i oss än resultaten talade om. Tyvärr visade vi inte det i seriepremiären. 

Första tillfället för säsongen på naturgräs påverkade helt klart och konstgrässpelet satt i lite mer än 

vad som hade varit behövligt. Ingen superbra start på matchen, men ändå 0-0 i paus och heller inte så 

att Alstermo visat mycket mer. De tog dock till vara på två långa inkast och kunde med det vinna 

seriepremiären med 2-0.  

Förlusten fick agera väckarklocka och i den andra omgången väntades det derby på Ingelvi mot 

Nöbbele. Där ryckte vi upp oss rejält och inkasserade säsongens första trepoängare efter klara 3-0. 

Det följdes upp med 3-1 borta mot Vislanda och sedan skulle det vänta tuffare motstånd. Topptippade 

Hovmantorp, Rydaholm och Åryd stod på tur och blott en poäng (0-0 mot Hovmantorp) lyckades 

bärgas i de tre matcherna.  

Två vinster senare så väntade säsongens roligaste möte mot Kosta IF på Ingelvi. Efter en heroisk 

insats och ett mål inprickat av Melvin Danielsson stod det 1-1 på resultattavlan när domaren blåste av 

matchen. Med det blev vi det enda laget att ta poäng mot seriesegrande Kosta. Även i bortamötet var 

vi nära, men där lyckades vi inte hålla vår 1-0 ledning utan förlorade till slut med 1-4.Efter mötet mot 

Kosta väntade flertalet matcher mot lag på den nedre halvan och med en bra resultatrad hade striden 

om topplaceringar kunnat vara fullt möjlig. Tyvärr sammanföll det med frånvaro i form av resor och 

sjukdomar. På de fem matcherna inkasserades blott sex poäng, vilket ihop med ytterligare två 

förluster drastiskt hade förändrat tabelläget. Inför mötet mot topplaget Åryd stod vi i ett läge där fler 

förluster på allvar hade försatt oss i en nedflyttningsstrid.Vi red dock ut stormen. Imponerande 4-1 

mot Åryd följdes upp av 2-1 mot först Furuby och sedan Tingsryd och med det var kontraktet säkrat. 

Vi hade med det även satt oss i ett bra läge att knipa femteplatsen med tre matcher kvar. Kosta blev 

förs starka och motivationen hos Lammhult och Linné som båda var indragna i nedflyttningsstriden när 

vi mötte dem blev tungan på vågen som gjorde att vi förlorade de avslutande tre matcherna. Detta 

gjorde att Tingsryd kunde passera i tabellen och vi summerar säsongen med en sjätteplats med 29 

poäng, 39 gjorda mål och 33 insläppta mål (tredje minst i serien). 

Vi deltog även i Utv. B Tingsryd. Där slutade vi tvåa efter serievinnande Hovmantorp. Vi tog 24 poäng, 

gjorde 36 mål och släppte endast in 10 mål. Vi spelade även 2 matcher mot Skruvs IF som inte 

räknades in i tabellen.  

Efter säsongen delades det ut priser på den årliga galan som genomfördes ihop med damlaget. Priset 

för “Årets MVP” gick till ??? och “Årets utveckling” gick till ???. Flest mål i A-laget gjorde Oskar 

Danielsson med 11 mål. Bästa målskyttar i Utv. B blev Adam Lindqvist Mannsåker och William Nilsbeck 

med fem fullträffar vardera. Högst träningsnärvaro hade Lukas Lilja som deltog på 73 av 81 träningar.  

Sammanfattningsvis har det på många sätt varit en positiv säsong. Även om serieplaceringen inte blev 

vad vi på förhand hade hoppats, finns många fina aspekter med säsongen. Vi drabbades även under 

detta året av flertalet långdragna skador som hållit bra spelare borta, vilket gjort att andra spelare fått 

möjlighet att kliva fram och ta mer ansvar. Något som de gjort föredömligt. Flertalet unga egna 

produkter har varit tongivande under säsongen och de har fått möjlighet att bygga på sig värdefull 

erfarenhet. Det borgar för en fin framtid för laget och det ska bli kul att se var det tar vägen under 

2025. Det vi vet med säkerhet redan nu är att det blir förändring på tränarsidan. Niclas Magnusson 

lämnar efter fyra säsonger som tränare över uppdraget till Sacha Cakir.  



 

 

     

 Ingelstad IK A-lag 

Datum Hemmalag - Bortalag Res Arena 

2024-04-13 Alstermo/Älghult - Ingelstad IK 2-0 Amokabel Arena Alstermo 

2024-04-19 Ingelstad IK - Nöbbele BK 3-0 Ingelvi 

2024-04-26 Vislanda IF - Ingelstad IK 1-3 Tallevi Vislanda 

2024-05-04 Ingelstad IK - Hovmantorp  0-0 Ingelvi 

2024-05-08 Ingelstad IK - Rydaholm 2-3 Ingelvi 

2024-05-17 Åryds IK - Ingelstad IK 3-0 Tivabvallen Åryd 

2024-05-24 Ingelstad IK - Furuby IF 9-0 Ingelvi 

2024-06-01 Tingsryd United  - Ingelstad IK 2-3 Tingsryds IP 

2024-06-06 Ingelstad IK - Kosta IF 1-1 Ingelvi 

2024-06-14 IFK Lammhult - Ingelstad IK 0-0 Norrvalla IP Lammhult 

2024-06-18 Ingelstad IK - IF Linné 2-1 Ingelvi 

2024-06-25 Ingelstad IK - Alstermo/Älghult 3-3 Ingelvi 

2024-07-02 Nöbbele BK - Ingelstad IK 1-0 Värnövallen Nöbbele 

2024-08-10 Ingelstad IK - Vislanda IF 1-1 Ingelvi 

2024-08-17 Hovmantorp - Ingelstad IK 2-0 Hovmantorps IP 

2024-08-23 Rydaholm - Ingelstad IK 3-2 Kungshall Rydahoim 

2024-09-01 Ingelstad IK - Åryds IK 4-1 Ingelvi 

2024-09-08 Furuby IF - Ingelstad IK 1-2 Furuvallen Furuby 

2024-09-14 Ingelstad IK - Tingsryd United 2-1 Ingelvi 

2024-09-21 Kosta IF - Ingelstad IK 4-1 Ekevallen Kosta 

2024-09-29 Ingelstad IK - IFK Lammhult 1-2 Ingelvi 

2024-10-06 IF Linné - Ingelstad IK 1-0 Fagrabäcks IP Växjö 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 



 

 

         Ingelstad IK U-lag 

Datum Hemmalag - Bortalag Res Arena 

2024-05-05 Ingelstad IK - Vederslöv/D 5-0 Ingelvi 

2024-05-12 Ingelstad IK - Åryds IK 4-0 Ingelvi 

2024-05-19 Konga SK  - Ingelstad IK 0-6 Örmovallen Konga 

2024-05-26 Ingelstad IK - Nöbbele BK 0-0 Ingelvi 

2024-06-02 Skruvs IF A - Ingelstad IK 1-3 Skruvs IP  

2024-06-09 Ingelstad IK - Hovmantorp 2-2 Ingelvi 

2024-08-11 Vederslöv/Dänningelanda - Ingelstad IK 2-1 Dänningevallen 

2024-08-18 Åryds IK - Ingelstad IK 0-0 Tivabvallen Åryd 

2024-08-25 Ingelstad IK - Konga SK  5-0 Ingelvi 

2024-09-03 Nöbbele BK - Ingelstad IK 0-6 Värnövallen  

2024-09-15 Hovmantorp - Ingelstad IK 5-0 Hovmantorps IP 

2024-09-22 Ingelstad IK - Skruvs IF A 4-0 Ingelvi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

Spelade A-lagsmatcher i Ingelstad IK t.o.m 2024 

(modern tid, minst 60 matcher) 

Fet stil = spelat match 2024   
    

Namn Antal 
    

Lilja Örjan 444 
 

Johansson Rune 133 
 

Bengtsson Patrik 442 
 

Färdig Lucas 128 
 

Folkesson Bo 419 
 

Wickell Rasmus 127 
 

Pettersson Stefan 415 
 

Andersson Magnus 124 
 

Johannesson Marcus 383 
 

Löfgren Magnus 124 
 

Pettersson Per 359 
 

Gustavsson Jacob 123 
 

Johansson Torbjörn 353 
 

Malmberg Pierre 122 
 

Nilsson Emil 316 
 

Jonasson Stefan 120 
 

Jaksic Mikael 315 
 

Henningsson Edvin 115 
 

Johansson Clas 304 
 

Lundqvist Fredrik 115 
 

Stamming Johan 288 
 

Aijlan Thabit 114 
 

Karlsson Gustav 286 
 

Nilsson Anton 112 
 

Johansson Bo 272 
 

Nilsson Linus 103 
 

Danielsson Marcus 256 
 

Andersson Johan 100 
 

Carlsson Daniel 246 
 

Karlsson 79 Mathias 96 
 

Andersson Kalle 245 
 

Parsland Daniel 94 
 

Helge Adam 239 
 

Jonsson Peter 92 
 

Helge Anders 235 
 

Åkerman Martin 87 
 

Svensson Mikael 229 
 

Malmgren Sebastian 86 
 

Söderberg Johan 227 
 

Danielsson Oskar 85 
 

Färdigh Joakim 217 
 

Karlsson Daniel 84 
 

Danielsson Ola 213 
 

Lundqvist Peter 84 
 

Persson Ulf 212 
 

Danielsson Mats 81 
 

Jonsson Ola 204 
 

Svensson Andreas 80 
 

Frisck Per-Olof 199 
 

Jönsson Emil 78 
 

Bjärbo Petter 197 
 

Lindahl Daniel 78 
 

Bild Stefan 192 
 

Karlsson Ludvig 75 
 

Nilsson Magnus 191 
 

Korenado Alexander 74 
 

Nilsson Peter 186 
 

Escala Rickardo 73 
 

Lundin Tony 182 
 

Johansson Olof 73 
 



 

Saläng Martin 171 
 

Håkansson Peter 72 
 

Lundqvist Johan 166 
 

Sagebrant Johan 72 
 

Helge Magnus 161 
 

Ibrahim Said 71 
 

Ekedahl Mattias 160 
 

Musiitwa Grace 70 
 

Karlsson Simon 155 
 

Magnusson André 69 
 

Johansson Magnus 154 
 

Sund Ronny 69 
 

Gustavsson Tomas 152 
 

Fransson Martin 68 
 

Karlsson Christoffer 152 
 

Johansson Jacob 67 
 

Persson Viktor 148 
 

Stringheim Björn 67 
 

Andersson Tomas 144 
 

Svensson Jesper 67 
 

Johansson Mathias 142 
 

Södergren Linus 67 
 

Braun Peter 140 
 

Pettersson Linus 66 
 

Petersson Kristian 140 
 

Karlsson Viktor 65 
 

Karlsson Joakim 136 
 

Bergqvist Emil 64 
 

Karlsson Peter 136 
 

Jabar Suwha 62 
 

 

Div 4 Växjö Dam 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

2024 erbjöd vi många fler träningar än tidigare år, 87 träningar och 3 teambuildingstillfällen. 2023 var 

det antalet 63st. Detta gjorde att vi tränade mer även om vi hade önskat en ännu högre närvaro. Här 

finns förbättringspotential. Försäsongen tillbringades fotbollsmässigt i Tipshallen och på Sportfältet 

Teleborg. Vi hade också ett gäng fysträningar på Fitness 4U ledda av Krister Holgersson med kollegor. 

Vi spelade Toyota Cup (smålandscupen) men vår grupp var lite för tuff för oss vilket gjorde att vi åkte 

ut direkt i gruppspelet. Försäsongen avslutades sedan med teambuilding i Tingsryd. Vi började med 

bowling för att sedan fortsätta med ytterligare tävlingar på Tingsryd Resort där vi också övernattade i 

campingstugor. Helgen avslutades med en träningsmatch mot Tingsryd och därmed var vi redo för 

seriespelet. 

Vi startade serien stark och var obesegrade efter 3 omgångar. Sedan blev det tyngre och vi blandade 

mellan bra och lite sämre prestationer. När vi summerar säsongen hade vi tagit 9 poäng, en förbättring 

mot 2023 men vi är inte riktigt nöjda med det. Till 2025 kommer vi att spela i div 5 som är ny inför 

2025. Vi siktar på att ta mer poäng och spela mer jämna matcher. 2024 var serien tyvärr lite för ojämn 

med lite för stora skillnader mellan lagen.  

Sedan avslutades säsongen traditionsenligt med en gala i Tegnaby bygdegård där dam och herrlag 

samlades för trevligheter och prisutdelningar för säsongens prestationer. 

Andreas Stensson  

 

Datum Hemmalag Bortalag Res Plats 

2024-04-22 Ingelstad IK Vederslöv/D IF 5-0 Ingelvi 

2024-04-29 IF Linné Ingelstad IK 0-0 Fagrabäck IP 

2024-05-06 Ingelstad IK Hovshaga AIF B 1-1 Ingelvi 

2024-05-20 Ingelstad IK Räppe GOIF B 0-2 Ingelvi 

2024-05-27 Sandsbro AIK Ingelstad IK 3-0 Sandavi 

2024-06-03 Ingelstad IK LGOIF/HGOIF 1-5 Ingelvi 

2024-06-12 Ingelstad IK Emmaboda IS B 0-7 Ingelvi 

2024-06-17 Ingelstad IK Tingsryd United FC B 0-4 Ingelvi 

2024-06-30 Vederslöv/D IF B Ingelstad IK 1-1 Dänningevallen 

2024-08-12 Ingelstad IK IF Linné 4-0 Ingelvi 

2024-08-21 Hovshaga AIF B Ingelstad IK 5-0 Hagavallen 

2024-08-31 Räppe GOIF B Ingelstad IK 2-0 Räppevallen 

2024-09-07 Ingelstad IK Sandsbro AIK 1-6 Ingelvi 

2024-09-14 LGOIF/HGOIF Ingelstad IK 10-1 Lessebo IP 

2024-09-23 Emmaboda IS B Ingelstad IK 6-1 Emmaboda IP 

2024-09-29 Tingsryd United FC B Ingelstad IK 4-2 Tingsryds IP 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tävlingsmatcher A-lag Dam 2004-2024  Fet sil = spelat 

match 2024 
 

Spelat minst 20 matcher.   
   

Annie Steen 253  Ebba Gröndahl 42 

Lovisa Steen  207  Ella Kidell 39 

Hilda Henningsson 193  Julia Fransson 39 

Mathilda Ahlstedt 180  Lisa Fält 39 

Annie Helge 120  Tilde Seiborg Hedberg 38 

Åsa Frantz 117  Alice Gustavsson 37 

Anna Kronholm 114  Isabelle Nilsson 37 

Josefine Henningsson 113  Maria Persson 36 

Linnea Furudahl 111  Madeleine Ekedahl 35 

Elin Lundin 108  Malin Nilsson 35 

Nathalie Henningsson 105  Mimmi Wigstrand 35 

Frida Pettersson 99  Marielle Pereyra 34 

Frida Karlsson -90 98  Ida Stefansson 33 

Ottilia Mårtensson 96  Linnéa Lilja 33 

Frida Karlsson -94 93  Tilda Lundqvist 33 

Matilda Mjörnman 89  Johanna Frans 31 

Nathalie Pereyra 87  Alva Wilsson 30 

Wictoria Wibroe 86  Freja Jacobsson 30 

Hanna Söderberg 85  Meja Flink 30 

Marilyn Karlsson 82  Cornelia Lundgren 29 

Ellen Fransson 81  Petra Frantz 29 

Elin Svensk 80  Rebecka Josefsson 29 

Elin Johansson 78  Sara Stamming 29 

Lina Parsland 77  Hanna Folkesson 28 

Maja Svensson 65  Linnea Magnusson 28 

Emelie Persson 64  Tilda Danielsson 28 

Emelie Rosenqvist 64  Emma Kronholm 26 



 

Jennifer Ström 64  Signe Karlsson 26 

Linnea Elm 63  Mathilda Wilsson 25 

Sarah Henningsson 59  Alba San Jose´ 24 

Tyra Stensson 56  Mia Bengtsson 24 

Sara Pettersson 55  Madelene Ingmarsson 22 

Jennie Arnesson 51  Amanda Nilsson 21 

Amanda Mjörnman 48  Minna T Johansson 21 

Julia Forsen J 48  Sara Jonsson 21 

Maria Karlsson 47  Alice Volmarsson 20 

Annie Nilsson 44  Amanda Persson 20 

Malin Andersson 44  Saga Eriksson 20 

 

 

 

 

Verksamhetsberättelse  Ungdomssektionen 2024 

 

Under 2024 har ungdomssektionen bestått av Ola Adriansson, Jimmy Nilsson, Marcus Johannesson, 

Marie Sundberg och Henrik Olofsson och 2025 kommer även Frida Karlsson ingå i sektionen. 

Vi har träffats en gång i månaden och utfört våra åtagande i årshjulet. 

Matchtillsättningen för säsongen har Henrik Olofsson och Alexander Lakaw varit ansvariga för. 

Marcus Johannesson har jobbat med att se till att alla matchställen blivit inverterade och delvis 

utbytta och haft koll på övrigt material och beställningar. 

Domaransvarig har Marie Sundberg varit och hon har hållit i domarutbildning och domartillsättning av 

matcherna. Utbildningen av nya domare genomfördes under våren och detta år var det ungdomar 

födda 2010 som utbildades för första gången. 

Expressbild var på Ingelvi och fotograferade våra lag på våren. 

Fotbollskolan arrangerades även detta år, vilket uppskattades som vanligt. 

Det startades upp lag med barn födda 2018 på Bosavallen. 

I oktober ordnade vi en ledarträff på Ingelvi där vi åt och omgicks och hade trevligt. 

Efter säsongen har det arrangerats höst/vinterträning på Ingelvi så länge det funkade och fortsatte 

sedan på grusplanen. 

Vi ser fram emot ett spännande 2025 där mycket kommer att hända på Ingelvi. 

Henrik Olofsson 

 

 

 

 



 

 

Ingelstad/Nöbbele F08-09-10 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nu lägger vi säsongen 2024 till handlingen och vilken säsong det har varit! Vi startade redan någon 

gång i december med träningar i Tipshallen tillsammans med Damlaget. Då var vi mellan 6-10 

spelare som närvarade. Ju närmre säsongstart vi kom, desto fler spelare blev vi och när vi startade 

upp träningarna på Ingelvi landade vi på 18 spelare. Vi spelade vår första träningsmatch redan i 

februari. Matchen gav en fingervisning på hur bra vi kom att spela senare. Vi fortsatte att 

träningsspela fram till seriestart i april. Alla träningsmatcher var jämna och tighta där vi tillslut 

hittade hur vi vill spela.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Vårsäsongen var bra, även om vi inte fick resultaten med oss. Det var egentligen inte någon match 

som vi inte kunde vunnit, utan i alla matcher gav vi motståndarna en rejäl match, men där tyvärr 

små marginaler fällde avgörandet. Vi tog ett kort sommaruppehåll innan vi åkte till Kalmar för cup. Vi 

visste att cupen skulle bli tufft, där vi ställdes mot två akademilag, IFK Kalmar och Värtans IK från 

Stockholm. Vi gör en bra cup där vi framförallt tar med första halvlek mot IFK Kalmar. Vilken halvlek 

vi gör! Allt som vi pratat om tidigare sitter. Vi stänger ytor, vi flyttar över och vi är riktigt bra i press 

spelet. Vi avslutar cupen snyggt och tar två säkra vinster, vilket skulle ge oss en moralboost inför 

höstsäsongen. 

 

   

 

Vi börjar höstsäsongen lite knackigt men kommer igång och avslutar den riktigt bra! Vi plockar 11 

poäng av 21. Samtidigt som vi gör det så utvecklar vi vårt spel. Vi har mer tålamod med bollen, vi 

jobbar för varandra men framförallt så stöttar vi och hjälper varandra. Vi tränare tycker att hösten 

verkligen visar vilken utveckling alla tjejerna har haft under året. De har bjudit på bländande spel där 

allt som vi tidigt i våras pratade om sitter. Det har varit riktigt kul att följa deras matcher. Vi har 

också sett en enorm utveckling hos tjejerna. Alla har utvecklats något enormt, både som spelare 

men också som person.  

 

 

Säsongen avslutades i oktober med en avslutning som innehöll en cykelrunda i Ingelstad med olika 

stopp där en del tävlingar skulle genomföras, något som föräldrarna styrde upp.  

 

Nu, efter säsongen tackar både Gustaf och Johan för sig, men vi båda är säkra på att alla tjejerna 

kommer fortsätta utvecklas och bli fantastiskt duktiga! 

 

//Gustaf och Johan 

 

 

 

 

 



 

 

Ingelstad/Nöbbele F11/F12 

 

Verksamhetsberättelse för flickor 12. 

Vi har, som tidigare, tränat tillsammans med f-11 men i år delade vi upp oss så att f12 spelat 7-

manna medans f-11 spelat 9-manna. Vi har varit ett gäng med 8 tjejer födda 2012 och har ibland 

även haft stöttning från tjejerna födda 2011 och tjejerna födda 2013/2014 på våra matcher. Vi 

började säsongen med att delta i Karlshamns tjejcup där vi blev positivt överraskade över vilken 

laganda och spelglädje tjejerna visade. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Därefter var det dags för seriespel och det visade sig att tjejerna utvecklats jättemycket som lag. 

Vårsäsongen bjöd på endast 2 förluster och resten segrar. Efter sommaruppehållet blev serien lite 

tuffare och många lag hade kommit ikapp oss spelmässigt vilket resulterade i flera förluster. Men 

trots det gav höstsäsongen nyttiga erfarenheter och bjöd på mycket utveckling och när vi avslutade 

säsongen var det endast ett lag av våra motståndare som vi inte vunnit mot sett över hela säsongen, 

nämligen Ljungby. Vi avslutade säsongen med en gemensam avslutning med f-11 tjejerna då vi 

bowlade och åt god mat i Växjö. Väldigt trevligt! Vi tränare känner oss väldigt tacksamma över att ha 

fått vara en del av detta härliga gäng och årets säsong är något vi kommer bära med oss i livet. Ett 

stort tack till de grymma f-12 tjejerna. 

/Sara Andersson och Henrik Hagelberg 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

   F2011 S 

Datum Hemmalag - Bortalag Res Arena 

2024-04-28 Ingelstad/Nöbbele - Växjö DFF 3-9 Ingelvi 

2024-05-05 Växjö BK - Ingelstad/Nöbbele 2-4 Sportfältet Teleborg 

2024-05-11 Ingelstad/Nöbbele - Sandsbro AIK 0-8 Ingelvi 

2024-05-19 Lindsdals IF 2 - Ingelstad/Nöbbele 8-1 Fjölebro IP Lindsdal 

2024-06-02 Ingelstad/Nöbbele - Emmaboda IS  1-7 Ingelvi 

2024-06-09 Madesjö IF 1 - Ingelstad/Nöbbele 7-2 Madesjövallen Nybro 

2024-06-23 Hovshaga AIF 1 - Ingelstad/Nöbbele 4-3 Hagavallen Växjö 

2024-06-26 Växjö DFF - Ingelstad/Nöbbele 5-5 Östra IP Växjö 

2024-08-11 Ingelstad/Nöbbele - Växjö BK 3-4 Ingelvi 

2024-08-17 Sandsbro AIK - Ingelstad/Nöbbele 13-1 Norremarks IP Växjö 

2024-08-24 Ingelstad/Nöbbele - Lindsdals IF 2 1-13 Ingelvi 

2024-09-07 Emmaboda IS  - Ingelstad/Nöbbele 8-0 Emmaboda 

2024-09-14 Ingelstad/Nöbbele - Madesjö IF 1 0-9 Ingelvi 

2024-09-29 Ingelstad/Nöbbele - Hovshaga AIF 1 0-4 Ingelvi 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              

F2012 S Vit 

Resultat och tabell redovisas inte för åldersgruppen. 

 

Datum Hemmalag - Bortalag Arena 

2024-04-28 Lenhovda IF - Ingelstad/Nöbbele Blå Lenhovda IP 

2024-05-04 Ingelstad/Nöbbele Blå - Växjö DFF Svart Ingelvi 

2024-05-09 Sandsbro AIK vit - Ingelstad/Nöbbele Blå Sandavi IP Sandsbro 

2024-05-19 Ingelstad/Nöbbele Blå - Hovshaga AIF blå Värnövallen Nöbbele 

2024-05-29 Ljungby IF Svart - Ingelstad/Nöbbele Blå Lagavallen Ljungby 

2024-06-02 Ingelstad/Nöbbele Blå - Hovmantorps GoIF Värnövallen Nöbbele 

2024-06-09 Tingsryd United FC - Ingelstad/Nöbbele Blå Tingsryds IP 

2024-06-11 Ingelstad/Nöbbele Blå - Åryds IK Värnövallen Nöbbele 

2024-06-30 Ingelstad/Nöbbele Blå - Lenhovda IF Ingelvi 

2024-08-11 Växjö DFF Svart - Ingelstad/Nöbbele Blå Östra IP Växjö 

2024-08-17 Ingelstad/Nöbbele Blå - Sandsbro AIK Vit Ingelvi 

2024-08-25 Hovshaga AIF Blå - Ingelstad/Nöbbele Blå Hagavallen Växjö 

2024-08-31 Ingelstad/Nöbbele Blå - Ljungby IF Svart Värnövallen Nöbbele 

2024-09-09 Hovmantorps GoIF - Ingelstads/Nöbbele Blå Hovmantorps IP 

2024-09-15 Ingelstad/Nöbbele Blå - Tingsryd United FC Ingelvi 

2924-09-22 Åryds IK - Ingelstad/Nöbbele Blå Tivabvallen Åryd 



 

 

Verksamhetsberättelse F13/14, säsongen 2024. 

Vi har i år anmält 1 lag till seriespel i F2013-serien och 1 lag till F2014-serien. 

Vi startade upp fotbollssäsongen med träning på grus på torsdagar med start den 7 mars. Vi hade 

många träningssugna tjejer som kom med ett glatt humör i alla väder. Äntligen är fotbollssäsongen i 

gång!  

 

Efter påsk körde vi igång med träning 2 dagar i veckan, tisdagar och torsdagar där vi första torsdagen 

bjöd in till föräldramöte för att informera om kommande säsong och där vi även välkomnade Frida 

Hagelberg som ny tränare i laget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi tränade tisdagarna på Ingelvi och torsdagarna på Värnövallen. Till en början körde vi på gruset vid 

Ingelvi och på Solvalla i Nöbbele tills vi fick gå på gräset. 

Den 14 april spelade bägge lagen varsin träningsmatch mot Åryd på konstgräset vid 

Fagrabäckskolan. Det var väldigt omväxlande väder med både sol, blåst och regn om vartannat, men 

tjejerna kämpade på bra och det var jämna matcher som spelades. 

 

Den 23 april spelade flickor 14 en träningsmatch på Ingelvi mot Växjö DFF och den 25 april spelade 

flickor 13 en träningsmatch i Väderlanda. Både spelare och tränare var nöjda över prestationen, 

spelet och matcherna över lag. Nu är vi taggade inför att seriespelet drar igång. 

 

28 april startar seriespelet för bägge lagen. Flickor 14 möter Växjö Norra på bortaplan och flickor 13 

åker till Hovmantorp för match. Nu spelas det match i stort sett varje helg till och med juni ut innan 

sommaruppehåll.  

Heja IIK/NBK! 

 

 

 

 

 



 

 

Verksamhetsberättelse F15/16 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ingelstad IK F15/16 består av 21 spelare och 5 ledare.  

I februari blev vi ledare inbjudna till möte som Sandsbro ordnade. Flera lag i samma åldersklass var 

inbjudna och vi planerade grupper för poolspel. Det underlättade för planeringen att samlas och 

planera vilka man skulle spela mot under säsongen. 

Vi började säsongen i april med några träningar i sporthallen. Efter det hade vi ett par träningar på 

glasbergets grusplan. Det fungerade utmärkt att träna där.  

Den 27/4 och 28/4 var det dags för Räppe cup där F16 spelade på lördagen och F15 på söndagen. Vi 

spelade 5-manna. Första gången på gräs för året. 

I början på maj kunde vi börja träna på bosavallen. Måndagar och torsdagar har vi tränat på 

bosavallen. Det här året har vi fått tillskott av flera spelare, mycket roligt tycker hela laget.  

12/5 var det dags för första poolspelet som var på Hagavallen. Vi har under alla poolspel förutom ett 

haft två lag med.  

Träningarna fortsatte och vi hade hög närvaro på träningarna. Eftersom vi nu hade blivit en bred 

trupp blev det också svårt att hålla fokus emellanåt. Vi började med att inför varje träning gå igenom 

några regler som vi som lag bestämde oss att förhålla oss till. Ibland behövde reglerna upprepas 

även efter träning.  

26/5 åkte vi till Tingsryd för att delta i Börjes cup för första gången. Förutom mycket speltid blev det 

även godisregn och hoppborg.  

8/6 var det dags för poolspel på Ingelvi som vi även i år hade tillsammans med P15 och P16. Det 

blev en lyckad fotbollsdag som lockade mycket folk till Ingelvi. Vi lånade in några spelare från F14 

den här dagen. 

 



 

13/6 blev vi inbjudna till Dänningevallen för att spela träningsmatch mot Vederslöv. Tjejerna 

kämpade otroligt bra. 

17/6 var det dags för vårt lag att vara matchvärdar för första gången. Det var damlaget som 

spelade. Före matchen hade vi lite avslutning i klubbstugan. Vi åt korv med bröd och röstade fram en 

maskot. Alla som ville hade med sig ett gosedjur och sen körde vi röstning. Vinnaren blev en 

sengångare som tjejerna döpt till Jonny! Vi skaffade Ingelstad ik-mössa, halsduk och matchtröja till 

vår nya maskot. 

I mitten på augusti var det dags att dra igång höstsäsongen. Vi hann med två träningar innan det var 

dags för Sandsbrobollen. F16 spelade på lördagen och F15 på söndagen. Båda dagarna spelade vi 5-

manna. Tjejerna visade stark kämparglöd och spelade bra tillsammans som lag.  

Sista augusti var det dags för årets tredje poolspel som Växjö DFF höll i.  

7/9 var det dags att vara matchvärdar igen. Det var damlaget som spelade även den här gången. 

Trots september var det högsommarvärme så det var svettigt att vara bollkallar den här dagen.  

22/9 åkte vi tillbaka till Tingsryd för att spela årets sista poolspel. Vi stod upp bra mot våra 

motståndare. För några spelare som nyligen börjat i laget var det här första matcherna. Alla tjejer 

och ledare var nöjda med dagen.  

Sista söndagen i augusti åkte vi till Åryd för att vara med på höstbollen. F16 spelade på förmiddagen 

och F15 på eftermiddagen. Eftersom det blivit samma motståndare vid poolspelen har det varit roligt 

och omväxlande att få möta andra lag på cuper. Det gick bra för både F16 och F15.  

Dagen efter höstbollen hade vi vår sista träning på bosavallen. Eftersom tjejerna var uppdelade i två 

lag på söndagen ville vi avsluta med en träning tillsammans. Vi hade pratat lite löst om att testa 7-

manna på sista träningen och så fick det bli. Roligt att få testa 7-manna som avslutning.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den 18/10 åkte vi ännu en gång till Tingsryd, men den här gången för att ha avslutning. Vi bowlade 

och åt pizza. En mycket trevlig fredagskväll.  

Under året som gått har laget verkligen utvecklats. Det är roligt och se att det vi tränar på ger 

resultat. Väldigt roligt att vi har blivit så många i vårt lag. Ett fantastiskt roligt fotbollsår! Nu ser vi 

fram emot nästa år.  

 

/ Ledarna F15/16 

 



 

Verksamhetsberättelse F2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Förra säsongen tränade vi tillsammans med killar födda 2017, men i år har vi valt att dela upp oss så 

att tjejerna tränar för sig och killarna för sig. Nu är vi alltså två separata lag. 

Vi kickstartade säsongen med 8 tjejer från Ingelstad och 5 engagerade ledare. Innan vårsäsongen 

var över hade vi växt till 11 tjejer, då vi fått förstärkning av 3 tjejer från Nöbbele som nu tränar med 

oss i Ingelstad. Hur kul som helst, tycker vi! 

Den 15 maj var det dags för fotografering på Ingelvi – första gången Flickor 17 blev fotograferade 

både individuellt och som lag. Det kändes extra speciellt att dra på sig matchstället. 

Den 15 juni tog vi med två lag till Moheda för att delta i sommarcupen. Båda lagen spelade fyra 

matcher var och kämpade tappert. Alla gjorde sitt bästa och deras insats belönades med välförtjänta 

medaljer efter att matcherna var klara.  

Sedan den 24 april har vi haft 8 härliga träningspass på Ingelvi innan vi tog ett välförtjänt 

sommaruppehåll. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Efter ett långt sommaruppehåll kickstartade vi träningen igen den 14 augusti. Det var en extremt 

varm sommardag, så vi passade på att ha en träning fylld med lek, vilket alla tyckte var helt toppen 

      . 

Den 17 augusti var det dags för ännu en cup, denna gång i Sandsbro för att delta i Sandsbrobollen. 

Tjejerna spelade fantastiskt bra och kämpade in i det sista. Vi avslutade dagen med medaljutdelning 

och ett lagfoto – en perfekt avslutning på en kanondag! 

  

Den 8 september arrangerade vi ett poolspel på Ingelvi tillsammans med P17. Det blev en riktig 

toppendag med Hovmantorp och Tingsryd som motståndare, och varje lag spelade fyra matcher. 

Massor av besökare var på plats och solen sken från en klarblå himmel – perfekt fotbollsväder! 

  

Nästa säsong ska vi börja spela 5 mot 5, så under de sista träningarna innan säsongsavslutningen har 

vi fokuserat mycket på 5 mot 5-spel för att tjejerna ska vara redo inför säsongen 2025. 

Säsongen avslutades den 25 september med en föräldramatch där barnen gjorde en dunderinsats i 

ösregn. Efteråt bjöd vi alla på korv med bröd och dricka samt diplomutdelning – en perfekt avslutning 

på en fantastisk säsong. 

 

 

 

 

 

 

Vi kommer spela Tomtecupen i Tingsryd den 3 januari 2025. 

Tack för denna säsong och vi hoppas vi ses till våren 2025! 

Hälsningar, Ledarna F17: Sara, Caroline, Alexander, Jacob och Tob 



 

 

Uppstarten av PF18 våren 2024 blev mkt lyckad med god uppslutning från både pojkar och flickor. 

 Vi startade laget i början av maj och hann med ett bra antal träningar på vårsäsongen. 
Samtliga aktiva spelare visade god kämparanda och glädje vid varje träning och uppslutningen av 

anmälda deltagare var god.  

Vi höll till på Bosavallen på söndagar vilket funkade kanonbra både med tid och plats, Vi fick även 

spelare till vår gäng som anslut från byar runt i kring Ingelstads vilket vådar gott för framtiden! 

Efter ett välbehövligt sommaruppehåll fick vi frågan ifrån Åryd om vi ville komma till dem för 

poolspel, Självklart ville vi det       Nu stundade lagets första matcher, och som vi gjorde det! Laget 

fullständigt sprudlade av spelglädje och engagemang vilket resulterade i ett väldigt lyckat deltagande 

för samtliga inblandade spelare som ledare. 

Vi fortsatte våra träningar på Bosavallen och utvecklingen var/är väldigt roligt att följa för både 

ledare som föräldrar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I slutet på säsongen fick vi även frågan ifrån Tingsryd om vi ville komma på poolspel hos dem också, 

ABSLOUT!  

Ett taggat gäng möttes upp i Tingsryd för att möta Tingsryd samt Älmeboda/Linneryd och vilken 

succe.  Alla verkligen sprudlade av glädje och hade väldigt rolig och även vi ledare såklart. 

Säsongen avslutades med träning uppe på Ingelvi med tillhörande korv som avslutning samt Medalj 

och diplom till samtliga.   

Både spelare och ledare i PF18 är väldigt nöjda med föregående säsong och ser väldigt mycket fram 

emot säsongen 2025!  

/Ledarna PF18 Ingelstad IK 

 

 



 

Ingelstad / Nöbbele P09-11  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ny trupp 

Inför säsongen slog vi ihop P10/11 med P08/09-laget för att ge så många spelare som möjligt 

chansen att träna och få matchtid. Spelarna kände väl till varandra eftersom vi haft samarbete 

tidigare år vilket gjorde att sammanslagningen gick bra, och vi fick snabbt bra lagkänsla i den nya 

gruppen. 

Träning 

Året började med träningar en gång i veckan på grusplanen eller i skolans gymnastiksal. I slutet av 

mars gick vi upp på två träningar i veckan och då en del på Solvalla. I slutet av april kunde vi gå på 

Ingelvi och de ordinarie träningarna måndagar och torsdagar. Sista träningen för året hölls 26/9. 

Innan seriestarten spelade vi träningsmatch mot Vederslöv samt en miniturnering anordnad av 

Sandsbro AIK. Träningsnärvaron har varit bra. 

Seriespel  

Laget har deltagit i serie P09 S2 där hemmamatcherna spelades på Ingelvi. Serien har varit tuff då vi 

ju har spelare från flera åldrar medan de flesta av våra motståndare har rena eller nästan rena 09-

lag. Våra spelare har gjort ett fantastiskt jobb trots åldersskillnad och det faktum att många spelar 

11 manna för första gången. 

 

Cup 

Under sommaren deltog vi i Kalmar FF Sommarcup, vilket var höjdpunkten för många av 

spelarna. Även här var det tuffa matcher, men alla höll humöret uppe och vi fick några 

riktigt roliga dagar tillsammans. En härlig blandning av fotboll, sol, bad och häng byggde 

verkligen vårt lag! 

 

 

 

 



 

 

 

   

 

Spelare 

Truppen har i år bestått av omkring 18 spelare födda 08 till 11. Vi har haft några spelare som slutat, 

men också några som tillkommit mot slutet av säsongen, vilket är glädjande. 

Övriga aktiviteter 

Vi har under året haft flera lagkvällar med käk och snack i klubbstugan på Ingelvi.  

Spelare födda -10 genomförde 3 april en obligatorisk domarutbildning och många av dem har 

därefter agerat domare för de lägre åldrarna i klubben. 

Tränarna har mot slutet av säsongen genomfört individuella samtal med alla spelare för att lyssna in 

hur man känner, vad man vill, och hur man tänker sig framtiden. 

 

Som avslutning på säsongen samlades vi i Växjö för att äta tillsammans och sedan gå på Öster mot 

Utskikten på Visma Arena, en rolig kväll med bra fotboll och vinst för Öster. 

 

 

 

 

 



 

 

Datum Hemmalag - Bortalag Res Arena 

2024-05-05 Sandsbro AIK 2 - Ingelstad/Nöbbele 12-6 Sandavi Växjö 

2024-05-11 Ingelstad/Nöbbele - Ljungby IF 1-9 Ingelvi 

2024-05-19 Ingelstad/Nöbbele - Rottne IF 9-m 1-4 Ingelvi 

2024-06-02 Ingelstad/Nöbbele - Åseda IF 2-4 Ingelvi 

2024-06-16 Ingelstad/Nöbbele - Växjö BK 1-2 Ingelvi 

2024-06-19 Ingelstad/Nöbbele - Sandsbro AIK 2 2-10 Ingelvi 

2024-06-30 Räppe GOIF 2 - Ingelstad/Nöbbele 7-5 Räppevallen Växjö 

2024-08-18 Ljungby IF - Ingelstad/Nöbbele 3-2 Lagavallen Ljungby 

2024-08-25 Rottne IF 9-m - Ingelstad/Nöbbele 7-0 Vidingeskans Rottne 

2024-09-08 Åseda IF - Ingelstad/Nöbbele 2-1 StenaParken Åseda 

2024-09-15 Ingelstad/Nöbbele - Räppe GOIF 2 0-8 Ingelvi 

2024-09-22 Växjö BK - Ingelstad/Nöbbele 9-0 Sportfältet Teleborg 

 

Ledare 

Marcus Johannesson, Henrik Olofsson, Fredrik Jahr, och Mikael Thor har haft hand om tränings- och 

matchupplägg och varit huvudansvariga och medverkat vid de flesta träningarna och matcherna. 

Fredrik Thörn har ansvarat för administration av spelarlicenser, fogis, idrott online, matchinbjudningar 

och utskick via laget.se. 

 

Ingelstad / Nöbbele P2012 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Säsongen drog igång på allvar i början av mars efter några sporadiska träningar 

på sportfältet under vintermånaderna, 

Vi startade träningarna tidigt på Ingelvi denna säsong. Uppslutningen var god. 

Antalet deltagare pendlade i början mellan 20 och 24 deltagare. 

Då vi i denna årskull har en god uppslutning valde vi att anmäla 2 lag till 

seriespel. För att alla ska vänja sig att spela med alla, samt att vi vill bygga en 

god lagkänsla, bildade vi 4 grupper som turades om att spela med varandra. 

Tyvärr blev det tidiga avhopp i början på säsongen som gjorde att dessa 2 serier 

blev en utmaning att få ihop – men med hjälp av ledarna, föräldrarna och 

såklart spelarna fixade vi detta genom att spelarna fick spela dubbelt, samt att 

låna in spelare från P13 och P11 när det behövdes. 

Trots avhoppen har vi har haft en god uppslutning på våra träningar med 14-18 

spelare per tillfälle. Trots att en ledare har hoppat av sitt uppdrag har vi ett bra 

antal ledare som är väldigt aktiva både på träningarna och matcherna, så läget 

känns stabilt. 

 

1:a delen av säsongen har kantats av mycket utveckling på fotbollsplanen, men 

vi har också lagt ner en hel del tid på teori samt diskussioner om lagmoral. Vi 

anser att det viktigaste av allt är att lära sig en god moral samt goda vanor runt 

hur grupper ska fungera och vad som kan förväntas av varandra i dessa. 

Dessutom har vi from höstsäsongen börjat träna på 9-manna planen en gång i 

veckan, för att vara bra förberedd för kommande säsong där vi går över till spel 

på större plan. 

På planen har utvecklingen varit god, dels utifrån individuella förbättringar men 

vi har också fått ta del av att pojkarna har provat på olika platser i 

uppställningar och värdet av att använda sig av varandra på planen. 

Vi har fortsatt under hösten och vintern erbjudit träning på sportfältet 1 gång i 

veckan. Tyvärr har vi fått ställa in vid några tillfällen p.g.a. vädret, och vi ser 

framemot att kunna träna på vår egen konstgräsplan på hösten och vintern i 

framtiden. 

   Vi ledare har tillika reflekterat över vilka fantastiska domare vi också fått hjälp 

av till alla våra seriematcher. Även här kan vi vara stolta som förening att vi 

fostrar ansvarstagande och pedagogiska ungdomar som på ett bra sätt mäktar 

med domarsysslorna. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  I maj tittade hela laget på Sveriges U23-damers vinst mot Australien i Visma 

Arena i Växjö, och vi rundade av vår säsong med en avslutning i november som 

innehöll en liten undersökning som ifylldes av alla enskilda spelar för att 

utvärdera säsongen som varit och för att planera för nästkommande säsong. 

   Likaså kom vi gemensamt fram till förhållningssätt som skall gälla i vårat lag för 

att alla skall känna sig välkomna på såväl träning som matcher. Vi rundade av 

kvällen med Premier-League fotboll, pizza och snacks. 

Vi har gott hopp om att ha en trupp på 16-18 pojkar även nästa säsong, så vi 

kommer att ha gott om spelare för spel på 9-mannplan som alla ser framemot 

nu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Säsongsavslutning på Ingelvi i November 2024 

Mvh Ledarna P12 

 

 

  



 

 Ingelstad /Nöbbele 2013 -2014 

 

"Året 2024 inleddes med träningar på Sikabackens grusplan i februari. Detta fortsatte vi med fram till 

gräsplanerna var redo i början på april. Vi har under året haft seriespelande lag i en serie för spelare 

födda 2013 och ett lag i en serie för spelare födda 2014. Utvecklingen bland spelarna i truppen har 

varit stigande under hela säsongen och vi har faktiskt slutat året med 2 spelare mer än vi hade när 

säsongen började vilket är extra kul då killarna verkligen får kämpa för att hänga med i matcherna. 

 

Höjdpunkten på säsongen var dock vårt träningsläger i Gamleby som vi åkte på i slutet av juni. Med 

3 minibussar inhyrda från Naturbruksgymnasiet och ett släp sponsrat av Rydells åkte vi iväg under 

en helg. Vi badade, spelade fotboll och brännboll samt hade det trevligt tillsammans. Målet är att vi 

ska kunna åka på en liknande resa under 2025. Säsongen avslutades den sista september med pizza 

i klubbstugan med efterföljande besök på Visma arena och Superettan matchen mellan Östers IF och 

Utsikten." 

 

 

 

 

  

  

  



 

  

 

Resultat och tabell redovisas ej för åldersgrupperna. 

P2013 S   grön 

Datum Hemmalag - Bortalag Arena 

2024-04-27 Ingelstad/Nöbbele - FK Älmeboda/Linneryd Ingelvi 

2024-05-12 Emmaboda komb vit - Ingelstad/Nöbbele Widavallen Vissefjärda 

2024-05-18 Ingelstad/Nöbbele - Åryds IK Ingelvi 

2024-05-26 Johansfors IF - Ingelstad/Nöbbele Johansfors IP 

2024-06-02 Ingelstad/Nöbbele - Hovmantorp GOIF Ingelvi 

2024-06-09 Sandsbro AIK vit - Ingelstad/Nöbbele Brinkvallen Sandsbro 

2024-06-16 Ingelstad/Nöbbele - Räppe GOIF Ingelvi 

2024-06-23 Vederslöv/Dänningelanda - Ingelstad/Nöbbele Dänningevallen 

2024-06-27 FK Älmeboda/Linneryd - Ingelstad/Nöbbele Kullbergsplan 

Rävemåla 

2024-08-18 Ingelstad/Nöbbele - Emmaboda komb vit Ingelvi 

2024-08-24 Åryds IK - Ingelstad/Nöbbele Tivabvallen Åryd 

2024-09-01 Ingelstad/Nöbbele - Johansfors IF Ingelvi 

2024-09-07 Hovmantorps GoIF - Ingelstad/Nöbbele Hovmantorps iP 

2024-09-15 Ingelstad/Nöbbele - Sandsbro AIK vit Ingelvi 

2024-09-22 Räppe GOIF - Ingelstad/Nöbbele Räppevallen Växjö 

2024-09-28 Ingelstad/Nöbbele - Vederslöv/Dänningelanda Ingelvi 

 

 

 

 



 

 

  P2014 S grön 

Datum Hemmalag - Bortalag Arena 

2024-04-28 Konga SK - Ingelstad/Nöbbele Örmovallen Konga 

2024-05-05 Ingelstad/Nöbbele - Räppe GOIF svart Ingelvi 

2024-05-12 Urshults IF - Ingelstad/Nöbbele Urdavallen Urshult 

2024-05-19 Ingelstad/Nöbbele - Ryds SK Ingelvi 

2024-05-25 Vederslöv/Dänningelanda - Ingelstad/Nöbbele Dänningevallen 

2024-06-02 Ingelstad/Nöbbele - Hovmantorps GoIF Ingelvi 

2024-06-12 Åryds IK - Ingelstad/Nöbbele Tivabvallen Åryd 

2024-06-23 Ingelstad/Nöbbele - FK Älmeboda/Linneryd Ingelvi 

2024-07-03 Ingelstad/Nöbbele - Konga SK Ingelvi 

2024-08-11 Räppe GOIF svart - Ingelstad/Nöbbele Räppevallen Växjö 

2024-08-18 Ingelstad/Nöbbele - Urshults IF Ingelvi 

2024-08-24 Ryds SK - Ingelstad/Nöbbele Trojavallen Ryd 

2024-09-01 Ingelstad/Nöbbele - Vederslöv/Dänningelanda Ingelvi 

2024-09-08 Hovmantorps GoIF - Ingelstad/Nöbbele Hovmantorps IP 

2024-09-22 Ingelstad/Nöbbele - Åryds IK Ingelvi 

2024-09-29 FK Älmeboda/Linneryd - Ingelstad/Nöbbele  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

            Ingelstad Nöbbele P15 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Killarna i P-15 kickstartade sin säsong med ett poolspel i Räppe, tätt efter det en träningsmatch i 

Vederslöv. En match som vi snabbt ville glömma. Den träningsmatchen resulterade i en tränings 

planering där fokus var koordination och bollkontroll. Killarna fick träna på att röra sig på planen utan 

boll för att sedan kunna röra sig smidigare och mer kontrollerat med boll.  

Detta gav resultat och killarna fick flera vinster under kommande poolspel. Killarna bjöd på snygga 

mål, galna räddningar och passningar som satt precis där de skulle. Mot slutet av säsongen fick 

tränarstaben för sig att introducera 7 mot 7 spel och det blev döden för 5 mot 5 perioden. Efter att ta 

testat att spela 7 mot 7 kunde killarna inte längre spela 5 mot 5. De glömde springa, passa och 

tappade kämpa-andan så fort de fick ett mål i baken. För att utveckla och testa killarna i 7 mot 7 

bjöd vi in Sandsbro till en träningsmatch. Regnet öste ner och killarna var genomblöta innan 

uppvärmningen ens var slut, men vilken match de gjorde! De visade upp allt de tränat på under 

säsongen, både föräldrar och ledare kunde inte varit stoltare. Efter den matchen la laget skorna på 

hyllan och laddar nu inför första säsongen med mer riktig fotboll.  

 

Mvh  

Elin Berglund ledare P-15 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

                      Ingelstad /Nöbbele P16 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi har fått ihop en väldigt bra grupp under året, alla spelare har fått mycket speltid och grabbarnas 

utveckling är imponerande och något vi ledare är stolta över! Vi startade säsongen på Glasbergets 

grusplan redan i mitten på mars. Med hög närvaro tränade vi med fokus på teknik och barnen lyste i 

kapp med ljuset från strålkastarna. Grabbarna hade längtat efter att få komma i gång! Med så många 

taggade barn bestämde vi oss tidigt på säsongen att vi skulle anmäla oss till så många poolspel och 

cuper som möjligt, dessutom anmälde vi två lag till varje poolspel! Vi tog lärdom av förra säsongen när 

det gäller att komma med många spelare till matcher. Grabbarna hann inte komma in i spelet innan 

det var dags för byte. Mycket speltid tror vi leder till utveckling av både individ och lag. Extra kul är att 

det är flera föreningar som vi mött i år som har frågat om tips om hur vi fått ihop vår grupp - vi ser det 

som ett kvitto på att vi har ett välmående lag! I år har vi spelat i en poolspelsgrupp tillsammans med 

Vederslöv, Åryd och Gransholm. Alla föreningarna har arrangerat varsitt poolspel. Cuper som vi spelat i 

år är • Räppecupen • Börjes cup • Sandsbrobollen • Jämjö cup • Höstbollen • Emmaboda jul kul cup 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

I mitten av oktober träffades vi i klubbstugan och åt pizza. Vi spelade upp ett bildspel från den 

gångna säsongen. Grabbarna fick varsin IIK-mugg i present som tack för denna säsong. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi kommer försöka hålla i gång träningen i vinter då ungefär hälften av grabbarna inte utövar 

någon annan idrott.  

 

Tack för i år! Stefan. Nicole, Johan, Simon 

 

 

 

 

 



 

           Verksamhetsberättelse P17 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Säsongen 2024 började med att vi tidigt i Januari tränade 2-3 träningar tillsammans med F17 i 

Nöbbele sporthall, Detta för att förbereda oss inför Tomtecupen som gick av stapeln 5 Januari. 

När väl dagen för Tomtecupen va kommen så var det första gången som vi tillsammans med 

ledarna för F17 beslutade att dela på det då mixade laget och således delta i på Tomtecupen som 

rena pojk och flick lag. 

Inför grässäsongen så tog vi ett gemensamt beslut tillsammans med ledarna för F17 att vi nu 

fortsätter som enskilda lag. Grässäsongen startades uppe på Ingelvi onsdagen den 24 april, i 

samband med detta så höll vi även föräldramöte. I starten på säsongen så var vi 16 spelglada 

grabbar, men under säsongen så har vi haft förmånen att få hälsa ytterligare killar ifrån Jät, 

Uråsa och Nöbbele välkomna. Och i skrivande stund 27/11-24 så har vi 20 registrerade spelare i 

laget. 

 

Under säsongen så har vi både deltagit i träningsmatcher, cuper samt själva tillsammans med 

F17 anordnat ett Poolspel uppe på Ingelvi. 

Aktivitet:   Datum: 

Tomtecupen   2024-01-05 

Moheda Cup   2024-06-15 

Sandsbrobollen  2024-08-18 

Träningsmatch Tingsryd 2024-08-25 

Poolspel   2024-09-08 

Träningsmatch Hovmantorp2024-09-21 

Höstbollen    2024-09-29 

 

Efter att sista grästräningen inkl. avslut i klubbstugan var avklarad 2024-10-02 så tog vi ett 

kortare träningsuppehåll. Men den 3:e November drog vi igång igen och har från detta datum en 

träning i veckan på söndagar inne i Fagrabäcks gymnastiksal. Detta är planerat att fortsätta till 

och med Mars 2025. 

 

 



 

 

 

 

  

 

Under året så har vi i ledarstaben gjort vårt yttersta för att låta alla barn utvecklas i sin takt helt 

utifrån deras egna förutsättningar. Fokus har legat på att bli trygg med boll, laganda och att ha 

roligt tillsammans. Summerat så är vi i ledarstaben eniga om att vi haft en otrolig utveckling under 

2024 och vi kände tidigt att gruppen som helhet började bli reda att ta det steg som nu kommer 

nästa säsong med spelform 5v5.  

 

Så målbilden med nästa år är att förhoppningsvis kunna utöka träningstiden samt att vara med på 

så mycket Poolspel, cuper etc. som möjligt för att således ta nästa steg i att utveckla laget så bra 

som möjligt. 😊 

Tack för i år! 

Olle, Kristina, Sebastian, Jonas, Tobias och Marcus 

 

 
 

 



 

 

PADDELSEKTIONEN 

 

Paddeln försätter att liga lågt och i år har vi haft ca 30–40 bokningar under hela 2024. Seriespelet 

fick man lägga ner då intresset fortsätter att vara svalt kring denna sport. Vi får hoppas att vi kan få 

mer intresse under 2025 då vi även tänker satsa på fotbollspaddel istället och där man kan spela 

vilket man vill. 

 

 

 

    

 Vinnare IIK bössan 2024 

 

1 Presentkort 55 Peter Karlsson Björkvägen 8 

2 Lampa Donna Aneta 102 Ola Adriansson Kavalerivägen 1 

3 Lampa Loop Aneta 48 Evert Nilsson Almvägen 9 

4 Tavla Inger Frisk 41 Gunilla Svensson Haneforsvägen 2 

5 Tavla Inger Frisk 149 Karl-Erik Nedfors Glasbergsvägen 4 

6 Lampa Bell Aneta 78 Britt-Mari Kittunen Ekvägen 37 

7 Lampa Glodus Aneta 97 Fam Bettan Eriksson Norra Bondegård 

8 Presentkort Benisab 158 Jan Åke Jönsson Hasselvägen 6 

9 Presentkort Benisab 143 Billy Rosander Furulidsvägen 10 

10 Presentkort Benisab 3 Jörgen Johansson Ekvägen 9 

11 Lampa Kalamata Aneta 52 Jonas Söderberg Ekelund 

12 Presentkort ICA 128 Lina Parsland Hårestorp 

13 Presentkort ICA 118 Bengt Bengtsson Helenetorpsvägen 12A 

14 Presentkort ICA 80 Jens Persson G:a Växjövägen 54 

15 Presentkort ICA 70 Pär Hahlin Postgårdsvägen 9 

 

 

 



 

 

 

Lottas Funktionella träning 

 

Under våren och hösten, totalt 30 torsdagar, har det tränats funktionellt, vilket innebär att både 

kropp och knopp tränas. Kondition, koordination (hjärngympa), balansen utmanas och musklerna 

blir starkare och skelettet stärks. Vi har gummiband, rep, pinnar, hantlar och små handdukar som 

redskap, för mycket varierande övningar. 

 

Lotta Wickell 

Tränare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Idrottsplatssektionen 

1999  - 2024 
En milstolpe i planssektionen. Det var då Olle ”Mulle” Gustavsson och Per Johansson efter ett noggrant 

och professionellt arbete med att jämna ut och få samma hårdhet i jordens yta över hela 

fotbollsplanen, det som grävmaskinerna inte har känsla för. Hade vi struntat i att göra detta innan 

sådden, då hade nog planen sett ut som en puckelpist efter några år. 

Lördagen den 28 augusti 1999 såddes alltså den nya 11-manna planen på Ingelvi. Det som en gång, 

för cirka fem år sen, började med att ”Mulle” ville jämna ut de ojämna ängsytorna vid sidan om den 

”gamla” planen, för att det skulle bli lättare att klippa och dessutom kunna flytta planen när det blivit 

slitet vid en del ställen. Vad blev det ? – Två nya fotbollsplaner. Visserligen återstår det en del att göra 

innan vi är helt klara, dels får vi hjjälpså vid en del ställen, vädrets makter var inte med oss riktigt 

efter det att vi hade sått. Automatbevattningen är ännu inte på plats. Förhoppningsvis skall vi få ut 

den jordhög som finns på den nya 7-manna planen, innan den blir en permanent platå för 

videofilmare.  Men sått är sått. 

Annars är det rätt så likt från tidigare år vad som händer inom planssektionen. Vi underhåller de 

byggnader vi far inom IIK, klipper häckar, rättar till reklamskyltarna runt ”gamla” plnaen, reparera 

gräsmattan, fångar sorkar, linjerar och klipper de planer som IIK äger och hyr. 

I Ingelstad finns nog ingen gräsmatta som sköts så noggrant som på Ingelvi om man jämför med hur 

många fötter som springer på den. Den har klippts 31 gånger i år, konstgödsel sprids efter en manual 

som forskningseliten i Sverige tagit fram och sen efter många års erfarenhet har ”Mulle” gjort om den 

för att passa Ingelvi perfekt. Manualen ser ut så här efter omarbetet. Är det någon som har frågor om 

denna manual så får ni kontakta vår konsult Olle Gustavsson. 

 

Månad Typ av gödsel Ingelvi Tegnaby Bosavallen 

April NPK 11-5-18 100 kg 50 kg 25 kg 

Maj NPK 17-4-13 100 kg 50 kg 25 kg 

Juni NPK 17 -4-13 150 kg 50 kg 0 kg 

Juli PK 20-15 100 kg 0 kg 0 lg 

Augusti PK 20-15 100 kg 0 kg 0 kg 

September PK 20-15 50 kg 0 kg 0 kg 

Oktober Kaliesalt 100 kg 0 kg 0 kg 

 

 

Om man skulle räkna ut vad planssektionen omsätter i pengar, precis som privata sektorn räknar. Då 

skulle notan sluta på 300 000 kronor och ett vinstresultat på 0 kronor. 

Men eftersom vi i planssektionen jobbar helt ideelt, så får vi alltid ett minusresultat på cirka 150000 

kronor. Till nästa år har vi lejt ut buskage och gräsröjning runt Tegnabyplanen, till bygdeföreningen 

och den vilande idrottsföreningen i Tegnaby, en åtgärd för att minska slitaget på vår maskinpark. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Till nästa år får vi även en förstärkning till planssektionen. Efter att han har genomgått det svåra 

gesällprovet, så har Tomas ”Sillen” Gustavsson erövrat en plats i sektionen. Vi hälsar honom hjärtligt 

välkommen. 

Vi som hälsar honom välkommen är: Olle ”Mulle” Gustavsson, Jonny Björklund;  

Börje ”Sluggo” Helge, Bengt ”Skrotis” Johansson, Curt Johansson, Göran Johansson, 

 Per Johansson, Tage Johansson, Lennart ”Sillen” Karlsson, Åke Karlsson och Arne Lindberg. 

2000 
Plansektionens besättning i år : 

Olle Gustavsson Sammankallande för sektionen, gräsklippning, linjering, 

sladdning grusplan, gräsröjning, sorkfångare, 

markunderhåll och näringsexpert 

Tage Johansson Maskinskötare, gräsklippning, linjering, sladdning 

grusplan, gräsröjning, skogshuggning, markunderhåll 

Börje Helge Byggunderhåll, skogshuggning 

Per Johansson Häckklippning, gräsröjning, markunderhåll, växtexpert 

Jonny Björklund Målningsarbeten, elunderhåll, markunderhåll, linjering 

Tomas Gustavsson Markunderhåll, gräsklippning 

Curt Johansson Elunderhåll, teknisk support 

Arne Lindberg Linjering 

Göran Johansson Teknisk support 

Lennart Karlsson Support 

 

Det årliga underhållet av planerna på Ingelvi, Tegnaby, Bosavallen och grusplanen kommer vi inte 

ifrån. Men i år har vi varit mer verksamma än tidigare år. Vi har så gott som gjort färdigt både 11 och 

7-mannapålnanen på nya Ingelvi. Bevattningen är nästan klar men inte sammankopplad med någon 

pump ännu och även finjusteringen av sprinklermunstyckena är kvar att göra ute på planen. 

Spelarbåsen är inte färdig-arkitektritade ännu, så att vi ännu inte kunnat framställa båsen av vår egen 

handkraft. 



 

Förutom att vi högg ned en del skog vid vallen och sådde både den och nya 7-mannaplanen, med 

finjusteringar efter Emanuelssons Grävmaskiner AB, så har vi fixat med våra byggnader med att 

brädfodra om baksidan och målat om utsidan av klubbstugan. 

Plansektionen har helt ideelt ställt upp minst 500 timmar i år, plus ett antal timmar tvångsfri hjälp från 

allmänheten. 

Ingelvi med sjumannaplanen har klippts 34 gånger i år. Det tar minst 2 timmar per gång att klippa 

Ingelvi med efterföljande linjering som tar ca; 1 timme. Men linjeringen är jobbigare, för då får man 

gå, ( Mulles kommentar) 

Nya Ingelvi är så gott som spelklar nu. Vi har faktiskt hunnit klippa den 15 gånger i år. Sådden som vi 

gjorde i september på 7-mannaplanen hade inte kunnat gå bättre. Vi hade verkligen tur med vädret. 

Därför finns det stora möjligheter att den planen också blir spelklar till hösten.  

Hjälpsådden som Ronny Pettersson utförde med stor noggranhet på 11-mannaplanen tog också fart. 

Så snart är bara invigningen kvar att göra. 

Bosavallen har blivit klippt 28 gånger. Vi har i år fått hjälp med gräsröjning runt planen en gång av 

Anders ”Dalle” Dahl och en gång av kommunen, som blev ett väldigt lysande resultat som de gärna får 

fortsätta med nästa år också. Även denna plan har linjerats för matchers skull för att minska slitaget 

på Ingelvi. 

Tegnaby har förutom att den klippts 28 gånger vältats två gånger med asfaltsvält för att få den 

jämnare. På denna plan har vi också fått hjälp med gräsröjning av Tegnaby bygdeförening. Lysande 

resultat här också. 

Grusplanen har vi inte klippt i år. Däremot har vi fått sladda den varannan dag på våren för att få väck 

ojämnheterna och vi har kört ut ungefär 35 säckar vit marmorkross för att linjerna skall synas bra i 

mörkret. 

För att komma med i plansektionen så behöver man inte titulera sig som ”Sista stinsen i Ingelstad” 

inte heller letat efter en skruv med kullrig skalle på Sandgärdsgatan i 10 år och när man har hittat den 

fortsätter med att flygplan i 20 år. Men det underlättar, fråga Tage. Det underlättar också om man 

heter ”Mulle” när man letar efter 38 bortsprungna sorkar. Trots att det inte var avsikten när man i 

ungdomsåren blev kallad för det. Efter att man varit helt såld på bröderna ”Masse” och ”Mulle” 

Holmqvist från Emmaboda, som blev proffs i IFK Norrköping, vilka idoler. 

Det räcker med att man heter Ronny Pettersson eller Hasse Pettersson. De blir våra nya kandidater till 

nästa år. Har du ett brinnande intresse för fotbollen och kunna ta emot synpunkter och kritik, från 

varelser som saknar både armar och ben men inte käft, utan att bli berörd. Då är du lämplig för att 

vara med oss i plansektionen. Tomas ”Sillen” Gustavsson lägger däremot ned verksamheten efter ett 

år i sektionen. Han tycker att damerna i Ingelstad behöver honom mer. 

Vi i plansektionen vill tacka alla i ungdomslagen för att ni har plockat upp papper och skräp efter A-

lagsmatcherna, det har ni verkligen gjort bra. Vi tackar också för att ni satt upp målen på hjulen efter 

träningar och matcher, det underlättar för oss. 

Vi tackar alla företag och privatpersoner som helt utan ersättning lånat ut redskap och 

drivmedelsorgan till oss, det håller ned våra kostnader i sektionen. Vi tackar också alla frivilliga som 

hjälpt till och en stor eloge till er sopm räfsade 7-mannaplanen. 

Vi tackar också Uråsa och Tegnaby för att vi får vara där och spela fotboll, utan dessa två planer hade 

slitaget på våra planer blivit alldeles för stort. En gräsplan mår allra bäst om man inte överskrider 250 

timmar träning och fotbollsspel. Ett stort tack till alla lag som har tänkt på detta 

 



 

2001 
IIK-laget som jobbar bäst på hemmaplan. 

Trots seriesegrar och kval för IIK-lag under 2001 är det ett ”lag” som lagt grunden till övriga lags 

framgång under verksamhetsåret. 

Ni har kanske redan gissat att detta är IIK:s förträffliga idrottsplatssektion. 

2001 är ett historiskt årtal i Ingelstad IK:s verksamhet. Den 28 juli invigdes en ny fotbollsplan och 

detta utgör resultatet av ett närmast omätbart antal idiellt nedlagda arbetstimmar från sektionens sida 

samt för övrigt från många andra verksamma i föreningen. 

Den nya fotbollsplanen har försetts med egen bevattningsanläggning och nya avbytarbås har byggts. 

På idrottsplatsen har även en ny kioskbyggnad iordningställts där såväl gjutning av bottenplattan, 

samtliga snickeri och elarbeten samt målning utförts av sektionsmedlemmar, med bistånd av inhyrd 

arbetskraft. Resultatet är mycket imponerande!!  

I Samband med att den nya 11-mannaplanen togs i bruk iorningställdes även en ny yta på Ingelvi för 

7-mannaspel. Detta möjliggjorde under hösten även förbättring i form av påfyllnad am 90 m3 matjord 

samt nysådd på den gamla 7-mannaplanen. För att ytterligare ge fint underlag till våren har den nya 

gräsytan på Ingelvi vertikalskurits samt kalkats med 700 kg kalk i höst, för att förbättra PH-värdet. 

Dessutom ”grusades” under hösten den ”gamla planen” med 25 m3, för bättre bärighet. I december 

månad har även vår grusplan försetts med bergmjöl, vilket innebär att planen får bättre avrinning av 

fukt och förhoppningsvis möjliggör tidigare träningsspel under vintersäsongen. 

Detta var bara en liten sammanfattning av vad idrottsplatssektionen utfört under 2001. 

För att få ett annat perspektiv av sektionens arbete under året, enligt följande. 

Gräsklippning Ingelvi 200 timmar 

Gräsklippning Tegnaby och Bosavallen 100 timmar 

Service och reparation av gräsklippare 40 timmar 

Grästrimmning 30 timmar 

Häckklippning 10 timmar 

Linjering 150 timmar 

Gödsling och kalkning 25 timmar 

Linjering grusplan 25 timmar 

Sladdning och saltning grusplan 50 timmar 

Byggnation av kiosk och avbytarbås 160 timmar 

Behjälplig med montering o installation av bevattning + 

bevattning av planerna 

150 timmar 

Förbättring av 7-mannaplan, påfyllnad 90 m3 matjord, 

planering och sådd 

25 timmar 

Totalt 965 timmar alt. 120 

arbetsdagar á 8 

tim/dag 

 

Verkligen imponerande !!! 

 

 

Tack säger vi till årets elva inom Ingelstad IK som haft följande  

Laguppställning:Olle Gustavsson – Göran Johansson 

Per Johansson – Börje Helge – Arne Lindberg – Jonny Björklund 

Kurt Johansson – Lennart Karlsson – Ronney Pettersson och 

Hans Pettersson. 

 

  

Tack säger vi även tll Lennart ”Gaza” Persson som linjerat så rakt under säsongen samt Kennert 

Bengtsson för utfört snickeriarbete, samt all Ni, som på annat sätt medverkat till att vi fått denna fina 

arena på Ingelvi !! 

 



 

2002 
 

2002 hoppas vi på nya framgångar för vår förening. Detta möjliggörs bl a tack vare 

idrottsplatssektionens förtjänstfulla arbete ! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Idrottsplatssektionen, med Olle Gustavsson i spetsen uppvaktas av Gunnar Elm för utfört arbete i 

samband med invigningen av nya fotbollsplanen 28 juli 2001. På bilden finns även Ronney Pettersson, 

Börje Helge, Tage Johansson, Kurt Johansson och Per Johansson. 

Tyvärr drabbades vi inom Ingelstad IK av en tung förlust under året, då vår kamrat Olof ”Mulle” 

Gustafsson gick bort. 

Saknaden är stor men vi inom idrottsplatssektionen vill genom vårt fortsatta arbete inom IIK hedra 

”Mulle” och göra det möjligt att även i framtiden ha en fin och framför allt fungerande 

idrottsplatssektion som sköter om våra anläggningar på bästa sätt. 

Vi som arbetat i sektionen under 2002 är följande: 

Kennet Bengtsson – Jonny Björklund – Olof Gustafsson – Tomas Gustavsson – Börje Helge – Göran 

Johansson – Kurt Johansson 

Per Johansson – Tage Johansson – Arne Lindberg – Lennart Persson – Ronney Pettersson och Hans 

Pettersson. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Efter 2001 års stora händelse för idrottsplatssektionen med invigning av den fotbollsplanen, 

blev 2002 ett ”vanligt” men ändå händelserikt år. 

Redan direk efter årsskiftet gjordes ett omfattande arbete, av framför allt Börje Helge och 

Ronney Pettersson, då ca: 80 timmar användes för byte av vägg- och golvbeklädnaden i det 

”gamla” duschrummet. 

Försäsongen användes annars mest för reparartion och service av gräsklippare, inklusive 

slipning av knivar. 

Utesäsongen inleddes med sladdning, saltning och linjering av grusplanen fram till april då 

gräset började användas. 

I ”vårarbetet” ingick även utplacering av soffor och bänkar samt iordningställande av 

fotbollsmålen. 

Sommarsäsongen innebär mycket varierande arbetsmoment. I genomsnitt var tredje dag 

sker gräsklippning samt uppsamling av gräs på Ingelvis planer vilket utföres av Tage 

Johansson, Börje Helge, Tomas Gustavsson och  

Ronney Pettersson Grästrimmning sker på Ingelvi och Bosavallen i regel var tredje 

vecka.Efter varje klippning sker linjering vilket ombesörjes av Lennart Persson, Ronney 

Pettersson och Arne Lindberg. 

En gång per säsong ser Per Johansson till att häcken kring Ingelvi blir klippt medan det 

åligger Hans Pettersson att grusa upp och sladda psrkeringsplatsen kring arenan. 

För att underhålla gräsytorna sker tillförsel av gödning en gång/månad samt maskinluftning 

av planerna tre gånger per säsong. På hösten sker även kalkning av gräsplanerna. 

2002 års varma sommar innebar även att planerna på Ingelvi bevattnades under framför allt juli och 

augusti månad. 

 



 

Publikens komfort har förbättrats då ”Vilavallen” mot Naturbruksgymnasiets skog har försetts med 24 

st soffor som iordningställts av Börje Helge och Ronney Pettersson, ytterligare 13 bänkar, designade av 

Kenneth Bengtsson och Börje Helge är under tillverkning av Börje Helge för att placeras ut på 

”Lunkavallen” under våren. 

 

 

 

 

 

 
 

Då det även finns fyrbenta djur, i form av vildsvin som vill använda våra planer så 

installerades den 12-13 maj ett 375 meter långt viltstängsel som är strömförande nattetid 

vilket förhoppningsvis skall förhindra ovälkommet besök på arenan. Installationen av 

stängslet utfördes av Hans Pettersson, Jonny Björklund, Ronney Pettersson och Börje Helge 

 

 

 

 

 

 

 

 
Då det även förekommer mullvadar i gräsytorna pågår regelbundet mullvadsjakt med fällor på säväl 

Ingelvi som Bosavallen. Då säsongen avslutats vidtar vinterförvaring av utplacerade soffor, bänkar och 

mål samt tömning och renblåsning av vattenanläggningen.  Som ni förstår är det många som berörs av 

allt som görs på och kring våra idrottsanläggningar, Idrottsplatssektionen riktar därför ett speciellt tack 

till följande personer som varit oss behjälpliga under året nämligen Ola på naturbruksgymnasiet  

 

 



 

2003 

Ingelstad IK:s ”Real Madrid” 

 

Ingelstad IK har många lag som spelar matcher och tränar regelbundet för att uppnå bästa möjliga 

resultat. Frågan är dock om inte ”vårt lag inom idrottsplatssektionen” är det mest framgångsrika i 

föreningen. Sammansättningen verkar vara perfekt med väl fungerande lagdelar som tillsammans 

utför ett fanstastiskt fint arbete. Besökare på Ingelvi och även Bosavallen hörs ofta berömma 

föreningens fina anläggningar och detta med all rätt. Våra sektionsmedlemmar lägger nämligen ned 

mycket tid och kraft för att föreningens verksamhet skall kunna bedrivas under så sportsliga och 

trivsamma former som möjligt. För att belysa det sistnämnda har sektionsmedlemman Börje Helge 

under tidsperioden juni-november bokfört sina arbetstimmar på Ingelvi, vilket nedsummerat uppgick 

till c:a 140 timmar. Detta motsvarar med 8-timmars arbetsdag c:a 18 arbetsdagar. Der är således 

berömvärda insatser som utförs för att Ingelstad IK:s medlemmar skall kunna bedriva sin 

fritidssysselsättning under så fina och trivsamma former som möjligt. 

Under 2003 har målning utvändigt på det ”gamla” klubbhuset, förrådsdörrar har försetts med ny panel 

och domarrummet har renoverats. Reklamskyltar har bytts ut och plattläggning har utförts framför 

kiosken samt lagledarbåsen av Per Johansson, Jonny Björklund och Hans Pettersson.  

I anslutning till tennisbanan har sektionsmedlemmarna Tage Johansson, Rolf Jonsson och Börje Helge 

renoverat pumphuset och anslagstavlan samt ogräsbekämpat tennisbanorna. 

 

 

 

Under året har glädjande nog sektionen även lyckats skaffa några ”nyförvärv” då Rolf Jonsson och 

Hardy Skoog numera ingår i ”gräsklipparlaget” som under högsäsongen, med hjälp av tre 

åkgräsklippare utför klippning var annan dag på Ingelvi och Bosavallen. Tidsåtgången är c:a 7 resp. 1 

timma på respektive anläggning. Dessutom skall sedan planerna efter varje klippning linjeras.  

Med vissa tidsintervaller sker gödsling av planerna och Per Johansson ser dessutom årligen till att 

häcken, vilken omgärdar Ingelvi blir klippt. Detta är bara några exempel på sektionens 

arbetsuppgifter. 

Vi inom Ingelstad IK tackar Er samtliga inom sektionen som består av: 

Jonny Björklund, Tomas Gustavsson,Börje Helge, Göran Johansson, Kurt Johansson, Per Johansson,  

Tage Johansson, Rolf Jonsson, Arne Lindberg, Lennart Persson, Ronny Pettersson, Hans Petttersson, 

Hardy Skoog. 

 

För ert uppoffrande arbete under 2003, till gagn för IIK:s medlemmar. 

Agne Albinsson 

 

 

 

 



 

2004 

Plansektionen ”Årets kompis” 

 

Efter flera års mycket förnämligt arbete inom Ingelstad IK blev plansektionen mycket 

följdriktigt uppmärksammade i samband med 2004 års årsmöte. De utsågs då att som tredje 

stipendiat, mottaga det av Gunvor och Sigurd Johansson instiftade stipendiet ”Årets Kompis” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det har som alltid även under 2004 hunnit hända mycket annat om och kring plansektionen.  

De vilar aldrig utan har mycket projekt på gång, som de i de flesta fall även förverkligar. 

Det ”stora” under 2004 har varit omläggningen av taket på ”det gamla omklädningsrummet” vilket var 

ett omfattande arbete. Efter bättring av det befintliga papptaket läktades taket upp såväl på längden 

som på tvären. Därefter vidtog plåtarbetet. Tidsmässigt beräknas arbetet ha tagit arbetsvecka i 

anspråk och med matrialkostnad av ca: 25000 kr. Utöver ”arbetsledarna” Tage Johansson och Börje 

Helge var Bengt-Uno Lilja, Åke Söderberg, Ronney Pettersson, Rolf Jonsson, Arne Lindberg och Lennart 

Persson delaktiga i färdigställandet av takläggningen. 

Dessutom hade de Örjan Lilja, såsom professionell plåtslagare till sin hjälp. 

Redan tidigt på våren utnyttjades föreningens fina samarbete med Växjö Fritidsnämd. Med hjälp av 

deras specialmaskin samt Hans Petterssons traktor sandades idrottsplatsens gräsytor. Det löpande 

klippningsarbetet under säsongen har med hjälp av tre åkgräsklippare har i huvudsak skötts av Rolf 

Jonsson, Hardy Skoog, Åke Söderberg med assistans av  Arne Lindberg. Gräsytorna har dessutom 

utöver tillförsel av kalk och gödning regelbundet luftats och vertikalskärts. Under året har även en viss 

ansvarsfördelning skett av sektionens arbete enligt följande. 

 

Linjering och underhåll av fotbollsmålen: Lennart Persson och Ronney Pettersson 

Grästrimmning: Tomas Gustavsson och Bengt-Uno Lilja 

Bevattning och tekniska frågor: Kurt Johansson, Göran Johansson och Jonny Björklund 

Elstaketsansvarig : Hans Pettersson 

Mullvadsjägare: Per Johansson och Jonny Björklund 

Häckansvarig: Per Johansson 

Underhåll och skötsel av klubblokalen: Tage Johansson och Börje Helge. 

 

 



 

2005 
Plansektionens vardag ! 

 

När man ska beskriva plansektionens arbete under 2005 är man frestad att citera sektionens ”starke 

man” Tage Johansson då han säger att ”vi har väl ite gjort något speciellt detta år” 

I nästa mening nämner han dock att när sektionen skulle redovisa sina timmar för 2005 uppgick dessa 

till ca:900 timmar. Omvandlat till 8 timmars arbetsdagar är det 112 st, eller 16 veckor som sektionens 

medlemmar tillbringat på föreningens anläggningar för att medlemmarna skall kunna utöva sin 

fritidsaktivitet, Denna insats är verkligen beundransvärd. Ingelstad IK:s anläggning är en av Smålands 

mest välskötta idrottsanläggning med plansektionens medlemmar. 

 

 

 

2006 

 

Det blev en blixt start på 2006, redan i januari drog vi igång med uppfräschning av omklädningsrum 3-

4. I februari var det dags att ha fina grusplaner, vintern var inte god mot oss. Det blev en kamp mot 

snö och kyla, menmed snöröjning och saltning fick vi planen att vara ok. Våren var sen i år och det var 

tveksamt in i det sista om vi kunde ha seriepremiär på Ingelvi för herrlaget. Matchdagen bestämde vi 

att spela och planen höll. 

I maj månad beslutades om att vi skulle bygga en maskinhall, planeringsarbetet satte igång med 

beslut om hur vi ville ha den utformad. Under juli månad var det mycket torrt och vi fick dra igång 

bevattning, lite problem i början med vattnet men det fixade till sig. 

 

I augusti – september blev det massor av regn och vi fick införa träningsförbud på A-planen. Även en 

del matcher fick flyttas, problemet med blöta planer var stort i hela Växjö Kommun. I slutet av augusti 

grävde vi det första spadtaget till maskinhallens grund, gjutning gjordes i september. 4 oktober kom 

byggdelarna och resning av väggar och tak m.m påbörjades. Målningen skall påbörjas 2007 med hjälp 

av vår nye medarbetare Christer Bolin som är målare. 

 



 

 

Maskinhallsbygget på Ingelvi 

 

Nu när vintern står i husen så tänkte jag att ni kunde få se lite bilder ifrån bygget på Ingelvi.Jag vill 

också passa på att tacka vår underbara plansektion samt alla som ställt upp för att vi ska kunna få 

detta bygge färdigt. Vi kan också berätta att containern som står på Ingelvi kommer att flyttas nu i 

November.  

Ni som undrar så kommer det att bli ett nytt förråd att ha bollar i.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

2007 

Arbetet med att fixa till omklädningsrummen fortsatte även i år.  

Omklädningsrum 1 och 2 fick ommålat och bänkarna väggfasta, även omklädningsrum 5 i 

maskinhallen fick krokar och bänkar. I februari var det dags för saltning och kritning av grusplanen. I 

april var det dags att börja måla maskinhallen röd och fin och gräset började längta efter den första 

klippningen. Början maj åkte vi in till Värendsvallen för att få lite information om hur de sköter planer, 

kritning, luftning m.m. Smålandsidrotten bjöd på lunch i Tipshallen. Det blev rätt torrt i maj och vi fick 

sätta igång bevattning av planerna, som ni kanske minns fick vi en mindre jordbävning på A-planen. 

En ledning gick av och det blev gungfly av allt vatten. Med spade och kunskap lyckades vi fixa till detta 

och bara efter några dagar var spelandet igång på planen. Även sandning av planerna gjordes i maj. I 

augusti var det dags för invigning av maskinhallen, alla som hjälpt till med bygget var inbjudna. Det 

började med boulspel, med många härliga matcher, efter det gick vi upp till maskinhallen där grillen 

var igång full med härliga köttbitar av bästa märke. I hallen var det uppdukat med långbord och där 

fanns allt som behövdes till det grillade köttet. I september började problemen med allt regn och både 

nya 11-manna och 7-manna fick stängas av, men med hjälp av B-planen och planerna i Nöbbele och 

Uråsa lyckades vi genomföra våra matcher. I oktober var det dags att plocka in bänkar, lufta vårt 

bevattningssystem och kalka planerna. Under november har vi service på våra maskiner. Härligt att 

kunna stå innen i en maskinhall och fixa till det mesta. Nu hoppas vi bara att vårt arbete skall skapa 

förutsättningar för våra fotbollslag att göra fina resultat på Ingelvi. 

 

2008 
Det blev en mild vinter i år, arbetet med grusplanen blev mest sladdning och kritning, endast någon 

gång behövdes saltning. 

I början av april började vi att flytta reklamskyltar till A-planen och även en ny urtavla sattes upp på 

A-planen. Den gamla urtavlan flyttades tillbaka till B-planen.  

Fyra 11-mannamål fick nya nät under april. 

Sen var det dags att måla södersidan av klubbhuset, både det röda på väggarna och blå på fönster och 

dörrar. Klippning, kritning och gödsling av planerna var full gång, i år klippte vi 3 ggr/vecka för att 

slippa samla upp gräset. Ca. 60 ggr. har vi varit på Ingelvi för att klippa gräset under året.  

Det var två perioder under året som vi fick vattna planerna, A-planen går ganska smidigt men B-

planen kräver lite arbete med spridarna.Under våren var det dags för att sätta upp belysning på B-

planen, det grävdes upp runt planen, fundament grävdes ner och ledningar lades ner. Lundgrens El, 

Johan Falkbrink med flera hjälpte till att sätta stolparna på plats. Vårt arbete blev sen att till marken, 

kratta sten, lägga på matjord och så gräs. 

I början av september hade vi en liten trivselkväll med boule tävling, med flera hårda matcher. Efter 

de jämna matcherna gick vi upp till Ingelvi för att en härlig smörgåstårta. 

 

 



 

2009 
 

 I några dagar hade vi service på våra maskiner för att de skall må fint inför säsongen 2010. I 

december I Januari-mars var det arbete med grusplanen, ordna plogning, saltning och vi själva skötte 

sladdning och linjering. I år svetsade vi fast dubbar på sladdrn att få bättre grepp i sanden. I april tog 

arbetet på Ingelvi fart, dags för luftning och gödsling av planerna. Klippningen och kritningen av 

planerna satte igång, vi bytte även nät på 7-mannamålen. Redan i maj var det dags för bevattning av 

planerna, tyvärr hade vi lite problem att få ordning på pumpen vid sjön vilket gjorde att B-planen hann 

gulna lite. Den tog sig under sommaren med lite hjälp av extra dressning. 

I juni hade vi några grabbar -92 och 93;or som målade om utsidan på klubbstugan och kansliet. Juli – 

augusti fortsatte arbetet med att klippa och krita planerna, det växte bra, så det blevklippning 3 

ggr/vecka. Kullen bakom nya 11-mannaplanen klipptes och buskar sågades ner. Ny grind och nytt 

staket vid entrén fixades till, även ny brädfodring på kiosken södersida spikades upp och målades. Det 

blev även i år ett boulemästerskap med avslutande trivselkväll på Ingelvi. I september tog vi skyltarna 

mot vägen, som skall flyttas mot skogen. Asfaltering på parkeringen och mellan husen fixades till med 

hjälp av Håkan Ottosson och Ola J. I oktober blev det larm om vildsvin på Bosavallen, vi var där några 

gånger för att rätta till skadorna, men vi fick köpa ett elstängsel för att hålla dom på var det dags för 

julbord på Solviken som tack för året. 

 

 

2010 
I år var det en jobbig start på grussäsongen, det skrapades och saltades sen kom det med snö. Vi fick 

inte flyt förrän i slutet av februari då träningarna kom igång. 

I april började arbetet med planerna på Ingelvi och Bosavallen.  

I år var det dags för Stig Karlsson från Tingsryd att lufta och dressa planerna. Det var två lastbilar med 

släp som var fyllda med sand som skulle spridas ut på planerna. 

Tage Johansson skötte skopan och Stig spred ut på planerna. Efter detta var det dags för klippning och 

kritning, B-planen var inte i bra skick på våren och vid sommaruppehållet fick vi köra ut matjord och 

så i nytt gräs på stora ytor. Till vår hjälp hade vi också fyra sommarjobbare, två tjejer från damlaget 

och två killar från herrlaget. 

De målade även våra bänkar, avbytarbåsen, röjde ogräs runt Ingelvi, Bosavallen och tennisbanorna, 

storstädning lokalerna på Ingelvi m.m. 

Det kom en torrperiod när gräset var sått och arbete med bevattning tog fart, A-planen är lätt att 

vattna, men B-planen kräver mycket arbete för att sprida ut vattnet. 

I Juni hade vi vårt traditionella Boule mästerskap med efterföljande smörgåstårta på Ingelvi. Under 

detta året började vår gräsklippare att falla ihop, en fick ställas undan och de övriga fick repareras. 

Detta skapade frågan att köpa in en kraftigare maskin till klippningen, med större klippbredd och 

hastighet. Ett antal besök gjordes och två maskiner är av intresse, vi får se vad kommunensäger om 

bidrag till inköpet. 

I september var inbrott på Ingelvi och bilkörning på A-planen, man kan undra varför en ideelt 

arbetande förening skall drabbas av detta. De skyldiga är gripna och har erkänt. 

Under september kom det mycket regn och planerna fick stängas av vissa perioder, många matcher 

fick spelas på Uråsa IP  

 



 

2011 
Inför säsongen 2011 har Ingelstad IK investerat i 2 nya gräsklippare. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klippgänget samlat för instruktion och testkörning av den nya Ventrac och Toroklipparna som 

levererats av Såg & Maskin i Alvesta. Ventracen har en klippbredd på 160 cm,gamlaklipparna var på 

100 cm.  

De som kollar på maskinerna är: Birger Magnusson, Åke Söderberg, Christer Bolin,  

Börje Helge, Tage Johansson, Rolf Johnsson, Arne Nilsson och Tomas Kristoffersson. 

 



 

2012 
I år har idrottsplatssektionens gubbar som vanligt sett till att grusplanen och gräsplanerna varit i ett 

mycket gott skick. Vi har inte behövt nöta på vår bevattningsanläggning, bevattningen har ju kommit 

uppifrån den naturliga vägen, vilket tyvärr gjort att vi varit nödsakade att stänga av planerna för 

träning ett par gånger, men planerna har ju trots allt regnande hållit bra klass ändå, visst – B-planen 

har det väl varit lite si och så med. Bosavallen har Tage skött med den äran trots alla sorkhögar. 

Sorkarna som härjat på Ingelvi har nu fått en fiende i Börje Helge som fångar dessa så snart han ser 

att det kommer upp nya jordhögar. Grusplanen har skötts av Börje, Christer och Tage som sladdar och 

linjerar. Gräsplanerna har klippts av Lunkan, Owe Zakrisson, Bengt Johansson, Arne Nilsson, Tomas 

Kristoffersson, Bo Färdigh, Birger Magnusson och Göran Forsgren. Tomas Gustavsson ser som vanligt 

till att slå gräset på ytterområdena. Lunkan och Tomas G har också klippt häcken utmed vägen. 

Sektionen är i stort behov av en ny klippare då den gamle ”yardmannen” nu har lämnat in. 

 

 

 

 

 

2013 
Våra gräsplaner på Ingelvi och grusplanen vid sikastrand samt Bosavallen har som tidigare år 

underhållits av idrottsplatssektionens ”Gubbar” och har varit i gott skick, visserligen tog B-planen 

mycket stryk under våren men växte till sig under hösten. Ovanligt var att vi tvingades till bevattning i 

augusti vilket hör till ovanligheterna, men Marcus Nilsson på Naturbruksgymnasiet såg till att pumpen 

vid Torsjön kom igång samt trimmades så att vi nu kan bevattna bägge planerna samtidigt utan 

tryckfall. Vi har också djupluftat planerna och spridit ut sand för att planerna skall syresätta sej bättre. 

Börje Helge har tålmodigt jagat mullvadarna som håller till i överkanten på B-planen, ett antal har 

infångats, men fortfarande får vi en och annan besökare, även på Bosavallen är mullvadarna väldigt 

flitiga. Vi har berikats med ytterligare en ny klippare eftersom vår gamle ”Yardman” inte vill vara med 

längre. Vi har också byggt ett skärmtak med tre väggar vid containern vilket gör att vi kan förvara 

bänkar o.d under vintern.   

Vi har också bytt ut de gamla fönstren i de gamla omkädningsrummen 1 och 2 till fasta treglasfönster 

med insynskydd.  

Sektionen drabbades tyvärr av sorg under sommaren då vår kompis Ove Zackrisson hastigt gick bort. 

Vi saknar Ove mycket och skänker en tanke till Oves hustru Irene. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Börje Helge och Christer Bolin sätter upp stolparna till skärmtaksbygget, och Tage Johansson,  

Börje Helge, Christer Bolin, Tomas Kristoffersson och Lennart Karlsson i byggartagen. 

Tillbyggnaden vid containern är klar och Börje och Tomas  fortsatte med att byta ut väggbeklädnaden 

på den gamla byggnaden. 

 

 

 

 

 



 

2014 
 

Idrottsplatssektionen har som vanligt underhållit våra planer på Ingelvi, Grusplanen och Bosavallen. 

Vi hade ett stort problem med bevattningen av våra planer på Ingelvi i år vilket berodde på att 

Naturbruksgymnasiet av någon anledning inte fick igång pumparna vid Torsjön, vi har nu avtalat med 

Naturbruksgymnasiet att IIK tar på sig ansvaret att få igång pumparna på våren när behovet uppstår, 

IIK betalar som tidigare elkostnaden och Naturbruksgymnasiet står för underhållskostnaderna. Vi 

hoppas således att vi kommande sommar skall kunna bevattna våra planer så att vi inte får en lika 

dålig och ojämn B-plan som denna sommaren. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

2015 
Under vintern färdigställdes det tillbyggda omklädningsrummet på Ingelvi och som nu tagits i bruk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Under våren ersattes de gamla bänkarna på A-planens västra sida med nya fasta bänkar 

Tomas Gustavsson har börjat byta ut plaststolparna till viltstängslet mot tryckimpregnerade stolpar 

som kommer att hålla bättre än de nuvarande. Börje Helge fortsätter som vanligt sin jakt på de envisa 

mullsorkarna på Ingelvi. 

 



 

2016 
Idrottsplatssektionen har under året arbetat med att klippa, gödsla, lufta och linjera gräsplanerna på 

Ingelvi och Bosavallen. Efter säsongen kördes det ut matjord på planerna för att jämna till de 

ojämnheter som uppstått de senaste åren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lunkan och Tomas Kristoffersson var inbjudna till Lagavallen i Ljungby på ett studiebesök för att se på 

den första Hybridgräsplanen som anlagts i Sverige. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hybridgräs är till 80% naturgräs med en konstgräsgrund på 20% och underhålles på samma sätt som 

en naturgräsplan. ( Gödsling, klippning, luftning, bevattning o.s.v) 

En hybridgräsplan skall inte jämföras med en konstgräsplan eftersom den endast skall användas på 

samma sätt som en naturgräsplan d.v.s när planen är i tillväxt, en gräsplan som gått i vintervila skall 

inte nvändas över huvudtaget 

 



 

2017 
Idrottsplatssektionen har under året som vanligt sett till att våra planer varir i gott skick. 

Våren blev torr så planerna var i behov av vatten, men det visade sig att Naturbruksgymnasiets 

pumpanläggning vid Torsjön inte fungerade, men eftyer ganska lång tid fick vi tillåtelse att ta vatten 

från kommunens brandpost så det akuta behovet kunde avhjälpas, när sedan det mycket regnandet 

kom ingång under hösten ( det kom 700 mm augusti – december) så kom också en ny pump på plats 

vid Torsjön, men det återstår lite kontroll av rören ner till sjön innan vi kan vara säkra på att det 

fungerar till nästa säsong. 

Vi tackar Naturbruksgymnasiet att de installerade en ny pump trots att de själva inte brukar denna till 

sin egen verksamhet.Vi som arbetat i idrottsplatssektionen under året är: Lunkan, Tomas 

Kristoffersson, Birger Magnusson, Bo Färdig, Börje Helge, Christer Bolin, Göran Forsgren, Arne Nilsson, 

Jonny Björklund, Kenth Jönsson, Tomas Gustavsson och Tage Johansson. När sedan Onsdagsträffarna 

kom igång så anslöt också Frank Magnusson och Göran Johansson. 

Varje Onsdag träffas idrottsplatssektionen på Ingelvi för att montera skyltklammer åt Alutrade i Växjö. 

Detta ger ett ekonomiskt tillskott till IIK;s verksaamhet och dessutom tillfälle till en trevlig social 

gemenskap. 

2018 
Idrottsplatssektionen har under året som vanligt arbetat med att se till våra planer. I år har det som 

bekant varit en mycket varm och torr sommar, som tur var fick vi gång bevattningen, dock sent p.g.a 

att rörlednigen till sjön blev sönderkörd av en skogsentreprenör som arbetade med gallring åt 

Naturbruksgymnasiet, men efter en tid hade en ledning dragits ner till sjön och efter fungerade 

bevattningen klanderfritt. Det har även målats en del fönster och dörrar. 

Vecka 39 bearbetades B-planen med vertikalskärning, hjälpsådd och dressning, detta utfördes av Golf 

& Trädgård AB Löddeköpinge. 

 



 

 

 

 

Med detta arbete utfört får vi verkligen hoppas att B-planen kommer att bli i ett mycket bra skick 

kommande säsong/säsonger. 

Vi som arbetat i idrottsplatssektionen under året är: Lunkan, Tomas Kristoffersson, Birger Magnusson, 

Bo Färdig, Börje Helge, Christer Bolin, Göran Forsgren, Arne Nilsson, Jonny Björklund, Kenth Jönsson, 

Tomas Gustavsson och Tage Johansson. 

2019 
Sektionen har under året som gått ansvarat för underhållet av våra planer och byggnader. 

Nytt papptak blev lagt på ett av omklädningsbyggnaderna. 

Ommålning av dörrar och fönster har gjorts från blått till vitt. 

Underhåll och renovering av våra klippare har gjorts. ( De utsätts för ett hårt slitage på våra planer på 

Ingelvi och Bosavallen.) Bevattningen var igång i stort sett varje dag under Juni och Juli, tack vare 

detta har planerna varit i toppskick under hela sommaren. B-planen har nog inte varit så bra något år 

sedan den anlades, detta tack vare det arbete som gjordes hösten 2018. 

Anders Helge genomförde en HLR utbildning med idrottsplatssektionen medlemmar, hjärtstartare finns 

på Ingelvi och då är det bra att veta hur det fungerar. 

Onsdagsträffarna fortsätter med monteringarna, vi är omkring 10-12 st som träffas då. 

Inför kommande säsong kommer en hel del arbete att krävas med byggnaden av de planerade och 

beslutade Padelbanorna bakom maskinhallen.Vi som är verksamma i idrottsplatssektionen är: Lasse 

Lundqvist, Tomas Kristoffersson, Jonny Björklund, Bernt Svensson, Tomas Gustavsson, Per-Olof Frisk, 

Arne Nilsson, Kenth Jönsson, Börje Helge, Christer Bolin, Göran Forsgren, Birger Magnusson, och Bo 

Färdigh. Samma gäng + Tage Johansson, Göran Johansson och Frank Magnusson träffas varje 

Onsdagsförmiddag för terapiarbete i klubbstugan på Ingelvi. 

 

 



 

2020 
Idrottsplatssektionen har trots rådande Coronapandemi haft samma arbetsuppgifter som det var en 

vanlig säsong. Planerna har klippts , linjerats, vattnats och gödslats som vanligt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

utöver våra uppgifter med planerna har några av oss varit behjälpliga med byggandet av 

padelbanorna, Bernt Svensson och Jonny Björklund har byggt Taket bakom maskinhallen så att det 

finns regnskydd och fikaplats tillgänglingt. Bernt har också byggt den fina infotavlan vid padelbanorna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kiosken har också fått nytt tak eftersom det uppstod läckage vid ergnväder. Detta arbete gjorde Bernt 

Svensson med assistans av Tomas Kristoffersson. 

 

Under säsongen som gått har det inte varit helt utan problem, mycket reparation på våra klippare och 

krångel med linjeringsmaskinen. Detta har tagit väldigt mycket tid för oss och frustration. I början på 

säsongen var inte heller pumpen vid sjön vänlig mot oss men det löste sig bra så bevattningen har 

sedan fungerat hela säsongen. Till kommande säsong måste vi se över behovet av större pump samt 

ta in en ny klippare till planerna.  Och klippt har vi synes gjort i vått och torrt. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Arenaservice vid Växjö Kommun hjälpte oss med under slutet på våren med hjälpsådd som gav ett bra 

resultat på A-planen. 

Vi som är verksamma i idrottsplatssektionen är: Lasse Lundqvist, Tomas Kristoffersson, Jonny 

Björklund, Bernt Svensson, Tomas Gustavsson, Per-Olof Frisk, Arne Nilsson, Kenth Jönsson, Börje 

Helge, Christer Bolin, Göran Forsgren och Bo Färdigh. 

2021 
Idrottsplatssektionen har under året som gått bestått av 15-16 personer som har underhållit och sett 

till att planer och byggnader varit i ett gått skick. 

I våras blev en ny pump installerad vid Torsjön för bevattningen på Ingelvi eftersom den som fanns 

frös sönder, vi fick även dra nya ledningar som läckte på ett par ställen, till detta fick vi proffshjälp av 

Johan Falkbrink. 

Vi har även köpt in en ny gräsklippare som levererats av Uråsa Maskinaffär. 

Vi är 8 st i två grupper som klipper planerna 2-3 ggr/vecka samt linjerat planerna och en gång i 

veckan klippt Bosavallen. 1 man har haft ansvaret för den yttre klippningen på Ingelvi och Bosavallen. 

2 man har skött gödslingen enligt schema. 

 

 

 

 

 

 

 

Vi var även inbjudna av Smålands FF på planskötarutbildning på Virdavallen i Alvesta där Skånefrö, 

Trafik & Fritid och Golf&Trädgård i Löddeköpinge visade vad de har som vi kan ha användning för i vårt 

med planerna. 

 



 

 

Från oktober t.o.m mars monterar vi skylthållare åt Alutrade i Växjö vilket ger ett gott tillskott till IIK;s 

ekonomi. 

Avlöningen kommer i början av december i form av ett mycket gott och trevligt julbord på Ingelvi. 

 

2022 
Idrottsplatssektionen har under året bestått av ett antal seniorer som underhållit planerna på Ingelvi 

och Bosavallen. Vi klarade att ha planerna i ett mycket gott skick tack vare att vi lade ner en ny 

vattenledning från vägen och genom skolqns hage så kunde vi bevattna utan bekymmer under den 

torra och regnfattiga perioden. 

Förutom underhåll av planer och byggnader så träffas vi från oktober till april och monterar skyltfästen 

åt Alutrade i Växjö, vilket ger ett tillskott i kassan. 

Alla i sektionen var inbjudna till Alutrade där vi fick en rundvandring på företaget och proffsig 

genomgång av VD Mattias Söderqvist. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi fick också en ny klippare som levererades av Håkanssons Maskinaffär i Växjö. 

En maskin som blivit en av våra favoriter i Kubotas breda modellprogram. 152 cm klippbredd med 

bakutkast eller mulcher. Snabb och effektiv med ett lysande klippresultat.  

Lägg där till endast två remmar i hela maskinen och en pendlande framaxel som i sin enkelhet även 

fungerar som en inbyggd lyft som underlättar rengöring och underhåll. 

2023 
Idrottsplatssektionen har under året underhållit planerna på Ingelvi och Bosavallen. 

Under året har vi satt nya nät på en 11-mannaplan, flyttat ett vattenuttag från nya 7-mannaplanen till 

en plats framför kiosken för att underlätta vid bevattning av planerna. 

Med en kall och torr vår var det nödvändigt att bevattningen var igång väldigt mycket och länge för att 

inte planerna skulle förstöras. 

Det enda som inte fungerar är att målen på planerna inte återställes efter träningar och matcher, då vi 

i idrottssektionen börjar bli till åren kommna så är detta en belastning. 

Men det viktiga är att det finns bra planer för våra ungdoms och seniorlag att träna och spela matcher 

på. 

En fyrhjuling har under sommaren köpts in in vilket underlättar när det ska slås gräs runt Boosavallen 

av ”Sillen” och när det ska linjeras där som sköts av Stefan Holmgren och Ola Adriansson på ett 

mycket bra sätt. Även kommande medlemmar till idrottsplatssektionen har prövat på fyrhjulingen i 

vinter. 

 

 

 

 

 

 



 

 
Från oktober till april har Lunkans pensionärsgrupp varit aktiva varje Onsdags förmiddag med att 

montera skylthållare. Vi har varit 12-14 st varje gång. 

Under året har idrottsplatssektionens medlemmar varit: Bernt Svensson, Jonny Björklund, Kent 

Jönsson, Lars ”Lunkan” Lundqvist, Lars-Olof Johansson, Per-Olof Frisk, Bo Färdigh, Tomas Gustavsson 

och Tomas Kristoffersson. 

Som traditionen bjuder blev det julbord för idrottsplatssektionen även i år. 

Tomas Gustavsson hade även i år satt samman quiz som gubbarna fick klura på innan julbordet 

avnjöts med tillhörande nubbe. Därefter blev det storbildstv med SHL MoDo och Växjö Lakers. 

2024 
Idrottsplatssektionens medlemmar 2024: Lunkan, Bernt Svensson, Jonny Björklund, Kenth Jönsson, Bo 

Färdigh, Lars-Olof Johansson, Tomas Gustavsson och Tomas Kristoffersson. 

Sektionen har som vanligt underhållit planerna på Ingelvi och Bosavallen. Det innebär att vi 

3ggr/vecka klippt planerna och samlat gräset, Lunkan och Tomas Kristoffersson har linjerat varje 

vecka. 

Tomas Gustavsson har skött den utvändiga gräsröjningen runt Ingelvi och Bosavallen. 

Planerna har i år varit i ett mycket bra skick och det tack vare att det varit en gynnsam sommar och 

att Lunkan och Bernt Svensson vattnat väldigt mycket. 

Bernt har lagt ned väldigt mycket tid på att renovera vattenspridaren med nya kopplingar, så nu kan 

det vattnas även under natten utan att vi behöver vara oroliga att inte spridaren skall stänga av 

vattenflödet.  

 

 

 

 

 
 



 

Rörmokaren och Bernt bytte säkerhetsventilen på varmvattenberedaren i omk 3 o 4. 

Vi tömde pumpen, ledningarna och satte dit en avtappningskran nere vid järnvägsbanken. Vi stängde 

dörren och gick därifrån. Jag skall kolla idag att att det har slutat att rinna. 

 

 

 

 

 

 

IIK:s Sponsorer 2024 
 

   

 

 

 

 

  

 
 

 

   

 

  

 
 



 

  

 

  

 

 

   

   

 

 

   

 

 

   

 

 

   

  
 

 

   

     
 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Ingelstads Idrottsklubbs verksamhetsberättelse 

2024 har sammanställts av Tomas Kristoffersson 

med hjälp av ledare och styrelse 

 


